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ایران  بیوتکنولوژی  داروهای  صادرکنندگان  و  کنندگان  تولید  انجمن  دبیر 
با اشاره به هزینه بالای تولید داروهای با دانش بالا اعلام کرد: در شرایط 
کنونی ادامه تولید در صنعت بیوتکنولوژی بدون حمایت دولت دشوار است.

 دکتر حسین امیرعضدی در حاشیه بازدید از تعدادی از شرکت داروسازی 
استان البرز افزود: اکنون ۵۷ شرکت داروسازی عضو انجمن تولیدکنندگان 
ایران هستند که در این شرکت ها  بیوتکنوژی  و صادر کنندگان داروهای 
خدمات لازم در زمینه تجهیزات پزشکی، آزمایشگاهی، پلاسما، واکسن های 

انسانی و دامی و صنایع جانبی ارائه می شود.
وی با اشاره به ۲۹ مهرماه روز ملی صادرات گفت : میزان صادرات سالانه 
کل داروی کشور ۷۰ تا ۸۰ میلیون دلار است که ۶۰ درصد آن را محصولات 
بایوتک )با دانش بالا( تشکیل می دهد و باید دولت نگاه ویژه ای به صنعت 

بایوتک داشته باشد.
امیر عضدی تاکید کرد: بدون حمایت از صنعت بایوتک ادامه مسیر تولید در 
این بخش غیر ممکن است ضمن آنکه تقویت بخش بیوتکنولوژی دارویی 

برای نظام دارویی و سلامت کشور ارزش افزوده به همراه دارد.
ایران  بیوتکنولوژی  داروهای  صادرکنندگان  و  کنندگان  تولید  انجمن  دبیر 
گفت: تولید واکسن ها و داروهای با دانش بالا ضمن ارز آوری از خروج ارز 

از کشور جلوگیری می کند.
تمام می شود،  دنیا گران  در  بایوتیک  تولید محصولات  اینکه  بیان  با  وی 
تولید محصولات  به سمت  تاکنون  از ۲۰ سال پیش  ما  اظهار کرد: کشور 
کلانی  گذاری  سرمایه  زمینه  این  در  و  آورده  روی  بالا  دانش  با  دارویی 

صورت گرفته است.
امیر عضدی گفت: از ۵۷ شرکت عضو انجمن تولید کنندگان و صادرکنندگان 
داروهای بیوتکنولوژی ایران ، هفت شرکت در زمینه تولید واکسن فعالیت 
دارند که دستاوردهای آنها با توجه به شرایط تحریمی کشور ستودنی است.

وی ادامه داد: از مجموع هفت شرکت تولید کننده واکسن عضو این انجمن 
دامی،  در بخش  و ۲ شرکت  انسانی  واکسن های  زمینه  در  پنج شرکت   ،
داروهای  کنندگان و صادرکنندگان  تولید  انجمن  دارند.دبیر  تولید محصول 
در   : گفت  انجمن  این  اجتماعی  مسوولیت  به  اشاره  با  ایران  بیوتکنولوژی 
هیات مدیره انجمن تصمیم گرفته شد از افراد نخبه در این صنعت با جایزه 
ای به نام »ایران بایو« تجلیل شود که همایش آن در خردادماه امسال برگزار 

شد و در بهمن ماه سال جاری نشست فراخوان برگزار خواهد شد.
وی یادآور شد: تا حدود ۲۵ سال پیش واردات دارو برای کشور مناسب بود 

زیرا هم ارز کافی وجود داشت و هم به دانش داخلی کمک می کرد.
امیر عضدی گفت : امروز جای سووال این است که در شرایطی که کشور 
ما با مشکل ارزی مواجه است و تولید داخلی هم می تواند نیازهای دارویی 

کشور را تامین کند چرا واردات واکسن انجام می شود؟
وی اظهار کرد: در این وضعیت نباید ارز داخی صرف واکسن های لوکس 
وارداتی شود بلکه بهتر است به جای آن محصولاتی که امکان تولید انبوه 
آنها کم است وارد کرد.دکتر محمد امین قبادی عضو هیات مدیره انجمن 

بازدید  این  بیوتکنولوژی کشور در  تولیدکنندگان و صادرکنندگان داروهای 
به  انجمن گفت: متاسفانه  این  در خصوص مشکلات واکسن سازان عضو 
رغم تلاش های فراوان واکسن سازان داخلی، حمایت کافی از تولید داخل 

صورت نمی گیرد.
۲ واکسن استراتژیک سرطان دهانه رحم و آنفلوآنزا در شرکت های عضو 
انجمن بومی سازی شده است و هر ۲ واکسن در زمان حاضر در بازار وجود 
دارند اما همچنان مسیر واردات برای واکسن های مشابه خارجی ادامه دارد 
و سازمان غذا و دارو به تخصیص ارز به واردات محصولات مشابه دارای 

تولید داخل ادامه می دهد.
وی ادامه داد: واکسن پاپیلوما ویروس )HPV( مربوط به سرطان دهانه رحم 
انواع مختلفی دارد که در جهان واکسن ۲ ظرفیتی برای سرطان دهانه رحم و 
واکسن با ظرفیت های بالاتر برای زگیل های پوستی مورد استفاده قرار می 
گیرد از این رو با توجه به رفتار اجتماعی در کشور ما اولویت وزارت بهداشت 

بایستی پیشگیری از سرطان دهانه رحم باشد.
قبادی افزود: با همت متخصصان ایرانی واکسن ۲ ظرفیتی در زمان حاضر 
با ارز بری بسیار کم در کشور تولید می شود و در دسترس عموم قرار دارد. 
با این وجود وزارت بهداشت همچنان نسبت به مجوز واردات واکسن های 
HPV با ظرفیت چهار و ۹ اقدام می کند که هر دُز این واکسن ها بین ۳۵ 

تا ۱۰۰ یورو ارز بری برای کشور به همراه دارد.
داروهای  صادرکنندگان  و  تولیدکنندگان  انجمن  مدیره  هیات  عضو 
بیوتکنولوژی ایران گفت: مصرف ارز برای کالایی که مشابه آن در کشور 
تولید می شود نه از منظر سیاست های کلی نظام سلامت مورد تایید است 
بهداشت  وزارت  است  بهتر  مقاومتی،  اقتصاد  های  سیاست  منظر  از  نه  و 
مانند  به کالاهای سلامت محور دیگری  را  این دسته کالا ها  واردات  ارز 

شیرخشک که دچار کمبود کشوری است ،اختصاص دهد.
وی ادامه داد: البته تولیدکنندگان داخلی فناوری تولید واکسن های چهار و ۹ 
ظرفیتی را نیز تکمیل کرده اند و تا سال آینده ۲ تولیدکننده نسبت به عرضه 

واکسن چهار ظرفیتی به بازار اقدام می کنند.
محصولات  صادرکنندگان  و  کنندگان  تولید  انجمن  نگاه   : گفت  قبادی 
ما  ممنوعیت؛  نه  و  است  آن  محدودیت  واردات  خصوص  در  بیوتکولوژی 
معتقد هستیم سهمیه وارداتی داروهای دارای تولید مشابه داخلی نباید بیشتر 
از ۱۰ درصد باشد چرا که تولیدکنندگان داخلی توان تامین بازار به میزان 
لازم و کیفیت مناسب را دارند لذا بهتر است ارز واردات در بخش های دیگر 
کالاهای سلامت محور صرف شود.وی در خصوص قیمت گذاری دستوری 
انحصار وزارت بهداشت است و  افزود: قیمت گذاری داروها در  نیز  داروها 
این موضوع در زمینه خرید واکسن ها توسط وزارت بهداشت مصداق تضاد 
منافع است چرا که در این مورد خریدار و قیمت گذار یکسان است و بدیهی 
است قیمت گذار بر اساس بودجه خود نسبت به قیمت گذاری این واکسن 
ها اقدام می کند لذا ضرورت دارد ساز و کاری پیش بینی شود که این تضاد 

منافع سبب تضییع حقوق تولیدکنندگان نشود.

مدیر روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی البرز:

مشکل ساخت پایگاه جامع سلامت در منطقه عدل کرج حل شده است

دبیر انجمن تولید کنندگان داروهای بیوتکنولوژی ایران:

دولت از تولید داروهای بیوتکنولوژی در کشور حمایت کند

 با بکارگیری این تعداد معلم مساله کمبود معلم
 در مدارس برطرف خواهد شد و بخشی از ظرفیت ها نیز خالی خواهد ماند 

که درآزمون های بعدی تلاش خواهد شد تا جذب شوند

| صفحه آخر | 

مکان یابی احداث
 پایانه جدید 
مسافری کرج

|  محسن  امیدوارحسینی  | 
| رئیس سازمان حمل و نقل بار و مسافر شهرداری کرج |

هدف گذاری برای رفع فقر
------------ دکتر وحید محمودی  -----------

۱- در لایحه برنامه هفتم توسعه تقدیمی دولت به مجلس هدف گذاری شده است که رشد اقتصادی سالانه ۸درصد باشد 
که از این ۸درصد، ۲.۸واحد درصد آن باید از سهم بهره وری در رشد حادث شده باشد. رشد شاغلان ۳.۹درصد سالانه یعنی 
سالی یک میلیون شغل. نسبت هزینه دهک دهم به اول بخش روستایی ۹.۳ و بخش شهری ۱۰.۳؛ ضریب نابرابری اقتصادی 

)ضریب جینی( ۰.۳۵؛ ضریب پوشش بیمه های اجتماعی ۷۶درصد و فقر مطلق به صفر برسد.
۲- هدف گذاری های فوق الذکر تقریبا در سه برنامه گذشته یعنی برنامه های چهارم، پنجم و ششم تکرار شده است و در عمل 
حتی ۵۰درصد اهداف برنامه هفتم محقق نشده است. دلیل اصلی عدم تحقق اهداف سه برنامه گذشته در این است که ما 
برنامه را مجموعه ای از آمال و آرزوهایی می دانیم بدون اینکه الزامات و شرایط تحقق آن برنامه را فراهم کنیم. بدون اینکه 
نوآوری و بازمهندسی اساسی در نظام حکمرانی سیاسی و اقتصادی به عمل آوریم. بدون اینکه یک دیدمان اندیشه ای توسعه 
بر برنامه حاکم کنیم که همه اجزا، ابعاد و احکام آن منسجم و روی پلتفرم آن دیدمان تعریف و پروگرام های اجرایی روشن و 

عملیاتی مربوط به هرکدام از ابعاد و احکام برنامه اجرایی شود.
۳- اگر بخواهیم در این یادداشت صرفا بر هدف گذاری فقر مطلق )نرخ فقر( به صفر درصد تمرکز کنیم، باید عرض کنیم 
آرزوی خوبی است. سوالی که وجود دارد این است که آیا دولت برنامه مدون و تعریف شده ای برای این مهم دارد یا اینکه 
صرفا ذکر یک عدد در برنامه است؟ چرا که رئیس جمهور در ۲۰اسفند۱۴۰۰ اعلام کرد که تا انتهای سال فقر مطلق را از بین 
می بریم. یا در فروردین۱۴۰۱ دوباره همین گزاره را وزیر وقت تعاون، کار و رفاه اجتماعی بیان کرد که تا انتهای۱۴۰۱ فقر 

مطلق را از بین می بریم. اکنون نیز در سال۱۴۰۲ دولت در برنامه هفتم همان ادعای عمل ناشده خود را تکرار کرده است.
۴- اساسا تعریف علمی فقر مطلق چیست؟ فقر مطلق عدم برخورداری از حداقل نیازهای اساسی زندگی است. نیازها به دو 
دسته خوراکی و غیرخوراکی تقسیم می شوند. یک انسان برای تامین حداقل نیاز سلامت خودش به طور متوسط باید حداقل 
انستیتو تغذیه کشور  اینکه این کالری را از حداقل هایی که سبد خوراکی که  ۲۵۰۰کالری در روز مصرف کند؛ مشروط به 
براساس الگوی مصرف در کشور اعلام می کند که شامل حدود ۱۵قلم کالا شامل نان، برنج، روغن، شیر، پنیر، گوشت سفید، 
گوشت قرمز، حبوبات و... است، تامین کند تا مواد مغذی لازم برای تامین سلامت به بدن برسد والا با مصرف یک نان بربری 
در روز هم می توان ۲۵۰۰کالری را تامین کرد؛ ولی پرواضح است که در این صورت بدن از سلامت تغذیه ای برخوردار نخواهد 
بود. نیازهای غیرخوراکی نظیر مسکن، پوشاک، حمل ونقل، آموزش، سلامت و... نیز استانداردهای محاسباتی خود را دارند. 
بنابراین ملاحظه می فرمایید که تعریف استاندارد فقر مطلق مشخص است. ۵- در حال حاضر وضعیت فقر در ایران چگونه 
است؟ در تمام مطالعاتی که توسط محققان دانشگاهی، وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی در سال های اخیر با رعایت نسبی 
چارچوب ذکرشده در بالا، انجام شده است کمتر از سه دهک جمعیتی دچار فقر مطلق نیستند. مطالعات از ۳۰ تا ۵۰درصد 
جمعیت کشور را درگیر فقر مطلق می دانند. نکته دیگر اینکه امروز در ادبیات مطالعات فقر از سنجه یا معیار فقر چندبعدی 
استفاده می کنند و برخلاف معیار فقر مطلق که پایه تحلیل آن صرفا درآمد خانوار است، ابعاد درآمدی و غیردرآمدی نظیر 
آموزش، سلامت و... را در نظر می گیرند که با این معیار وضعیت فقر در کشور وخیم تر است. برای مثال در همین راستا در 
مطالعات اخیر اینجانب از واژه ای به نام »فقر زمانی« در کنار »فقر درآمدی« رونمایی کرده ام؛ چون از سال۱۳۶۸ تاکنون که 
کشور دچار تورم  بالا و مزمن شده، سرپرست خانوار برای جبران تورمی که خطای دولت هاست، شروع به زمان فروشی کرده و 
عملا به جای استاندارد ۸ساعت در روز ۱۲ساعت و حتی تا ۲۰ساعت در روز زمان خود را به کار اختصاص داده است. بنابراین 
عملا زمان فراغت و خواب خود را به پای تورم قربانی کرده که باعث محرومیت ایشان در جنبه های متعدد شده است که با 
پایه  تحلیلی درآمد قابل دیدن و سنجش نیست. برای مثال مطالعات اینجانب نشان می دهند که معلمان شهر تهران و کادر 
درمان بیمارستان های عمومی تهران علاوه بر اینکه نیمی از آنها دچار فقر درآمدی هستند، به ترتیب ۵۴درصد معلمان و 

۶۰درصد کادر درمان دچار فقر زمانی هستند.

کلام نخست
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اخبار  شماره 2۱3۵۴
دوشنبه
یکم آبان ۱۴02 

تسهیلات  متقاضیان  گفت:  امام خمینی)ره(  امداد  کمیته  رئیس 
خوداشتغالی در ارائه وثیقه به بانک ها دچار مشکلاتی هستند که 
تشکیل صندوق تضمین اشتغال توسط مجلس شورای اسلامی 
ارائه »ضمانت«  برای  تا کسی  بود  راستا  این  در  مناسبی  اقدام 

دچار مشکل نشود.
و  اشتغال  یاوران  از  تقدیر  مراسم  در  بختیاری  مرتضی  سید 
برگزار  امداد  کمیته  و  عامل  بانک های  سوی  از  که  خودکفایی 
شد، اظهار کرد: یکی از مغضوبات بحث تکدی گری است که باید 
در جامعه اسلامی مضموم باشد. تکدی گری با فقیر بودن تفاوت 

دارد که باید نوکر فقرا باشیم.
فرمایش  براساس  امداد  کمیته  تاسیس  فلسفه  کرد:  اضافه  وی 
امام خمینی )ره( در سال ۱۳۶۶ بحث شکوفایی استعدادها و مدد 
برای بازگشت به زندگی شرافتمندانه است. رهبر معظم انقلاب 
توانمندسازی  خصوص  در  تاکیداتی  گذشته  سال های  طی  نیز 
داشته اند و به ویژه به بنده تاکید کردند این موضوع با عنایت و 

رعایت تکریم افراد در صدر برنامه های کمیته امداد باشد.
بانک های عامل در پرداخت تسهیلات  این که  بیان  با  بختیاری 
یاور  راستی  به  و  داده اند  انجام  بزرگی  کارهای  خوداشتغالی 

اشتغال هستند، تصریح کرد: در سال گذشته ۸۶ درصد تسهیلات 
در  که  شد  جذب  امداد  کمیته  به  مربوط  اشتغال  قرض الحسنه 

مواردی بانک ها به ۱۰۶ درصد از تعهدات خود عمل کردند.
رئیس کمیته امداد اظهار کرد: در حال حاضر تولیدات مددجویان 
است.وی  بخش خصوصی  با  رقابت  قابل  بازار  در  امداد  کمیته 
طی  زاهدان  در  خودکفایی  جشن   ۵۰۰۰ برگزاری  به  اشاره  با 
روزهای اخیر بیان کرد: این افراد از بانک ها پول گرفتند دست 
روی زانوی خود گذاشتند و اراده کردند هم اکنون نیز بعضی از 
و  کردند  کار  به  مشغول  خود  مجموعه  در  را  نفر   ۳۰ افراد  این 
در مواردی دو تا سه و حتی پنج یتیم را در دامن خود پرورش 

می دهند.
بعضا  گفت:  امداد  کمیته  اشتغال  صندوق  به  اشاره  با  بختیاری 
ارائه وثیقه به بانک ها دچار مشکلاتی هستند که  متقاضیان در 
تشکیل صندوق تضمین اشتغال توسط مجلس شورای اسلامی 
اقدام مناسبی در این راستا بود تا کسی برای ارائه ضمانت دچار 

مشکل نشود.
رئیس کمیته امداد خاطر نشان کرد: کمیته امداد امام خمینی )ره( 
۲۵۰ هزار اشتغال ایجاد کرد که بیش از ۹۲ درصد تسهیلات خود 

اشتغالی به هدف رسید و البته پایداری اشتغال هم مهم است.
قرض الحسنه  تومانی  میلیون   ۱۵۰ تسهیلات  به  اشاره  با  وی 
ما درخواست  و  نیست  کافی  رقم  این  اشتغال مددجویان گفت: 
داریم حداقل به ۲۰۰ میلیون تومان برسد. امسال در پرداخت وام 
اشتغال تا حدودی عقب هستیم. استدعای من از نظام بانکی این 
است که در کنار وام ازدواج و فرزندآوری به موضوع تسهیلات 

اشتغال زایی هم توجه کنند.

رئیس کمیته امداد امام خمینی)ره(:

مشکل »ضمانت« وام اشتغال حل می شود

رئیس پلیس آگاهی فراجا :

اجرای مرحله اول طرح مبارزه با 
سارقان جیب بر در کشور

معاون برنامه ریزی و توسعه منابع آموزش و پرورش :

ورود ۲۵ هزار معلم جدید به مدارس
 از ابتدای آبان

رئیس پلیس آگاهی فراجا از اجرای مرحله اول طرح مبارزه با سارقان جیب بر - که 
منجر به دستگیری اعضای چند باند جیب بر و کشفیات قابل توجهی شد - خبر داد.

سردار محمد قنبری اظهارکرد: به منظور کنترل و کاهش جیب بری در سطح استان های 
هدف، طرح مقابله با سارقان جیب بر در مهرماه امسال به مدت دو روز با همکاری پلیس 

پیشگیری به مرحله اجرا درآمد.
وی افزود: تلاش کارآگاهان با اجرای این طرح منجر به دستگیری اعضای چند باند 

جیب بر همچنین کشفیات قابل توجهی شد.
رئیس پلیس آگاهی فراجا گفت: با توجه به شلوغی و ازدحام جمعیت در مراکز خرید و 
ایستگاه های مترو و اتوبوس ها، عده ای با سوء استفاده از این شرایط عمدتا در قالب 
گروه های سه یا چهار نفره و در مواردی به صورت انفرادی اقدام به سرقت به شیوه 
جیب بری می کنند.وی خاطرنشان کرد: یا شگردهای مختلف از قبیل ضربه )تنه زدن(، 
مطرح کردن برخی موضوعات اجتماعی و آغاز گفت وگو تمرکز شخص مورد نظر را 
کاهش می دادند و در همین زمان سارق اصلی اقدام به سرقت اموال داخل جیب افراد از 
قبیل گوشی تلفن همراه، وجوه نقد و ... می کند.قنبری در ادامه توصیه کرد: از حمل و 
جابه جایی وجوه نقد زیاد، اسناد و مدارک معتبر و اشیای با ارزش در مواقع غیر ضروری 
جدا خودداری کنید.بر اساس اعلام پایگاه خبری پلیس، وی همچنین تاکید کرد: سعی 
کنید به حرکات فیزیکی اطرافیان خود در اماکن عمومی و معابر شلوغ دقت و حساسیت 
داشته باشید و به برخورد یا رفتار غیر طبیعی افراد دقت کافی کنید همچنین ضمن حفظ 
خونسردی مراقبت بیشتری از اموال همراه خود داشته باشید و در صورت امکان مراتب 

را به پلیس ۱۱۰ اعلام کنید.

معاون برنامه ریزی و توسعه منابع آموزش و پرورش گفت: ۲۵ هزار معلم جدید از اول آبان 
وارد کلاس های درس می شوند و مسأله کمبود معلم برطرف خواهد شد.

با  کرد:  اعلام  پرورش  و  آموزش  منابع  توسعه  و  برنامه ریزی  معاون  فرهادی،  علی 
بکارگیری این تعداد معلم مساله کمبود معلم در مدارس برطرف خواهد شد و بخشی از 
ظرفیت ها نیز خالی خواهد ماند که درآزمون های بعدی تلاش خواهد شد تا جذب شوند.

معاون برنامه ریزی و توسعه منابع آموزش و پرورش همچنین درباره جذب مربی پرورشی 
در مدارس هم گفت: اطلاعیه جذب ۱۱ هزار مربی پرورشی در مدارس هم به زودی 

منتشر خواهد شد.
به گفته وی، برای استخدام این تعداد مربی پرورشی با سازمان اداری و استخدامی مکاتبه 

شده و مذاکرات همچنان ادامه دارد.
فرهادی گفت: تلاش می شود این مربیان پرورشی با مهارت های چندگانه به کار گرفته 
شوند که هم نقش مشاوره در مدرسه را داشته باشند و هم به عنوان مربی پرورشی بکار 

گرفته شوند.
معاون برنامه ریزی و توسعه منابع آموزش و پرورش درباره استخدام نیروهای سرایدار 
درباره  استخدامی  و  اداری  سازمان  با  گفت:  نیز  آن ها  حقوق  افزایش  بحث  و  مدارس 
درخواست  و  شده  انجام  مکاتباتی  خدمتگزار  سرایدار  نیروی  هزار   ۳۰ حداقل  استخدام 

ارسال شده است که به محض دریافت مجوز این امر انجام خواهد شد.
با  نیز  به کار  نیروهای سرایدار مشغول  مزایای  و  برای جبران حقوق  فرهادی،  گفته  به 
دوستان سازمان اداری و استخدامی صحبت هایی شده است تا از ظرفیت قانونی برای 

جبران این کمبود اقدامی صورت گیرد.

وزیر بهداشت:

سازمان جهانی بهداشت درباره سلامت مردم غزه 
کوتاهی نکند

وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی، گفت: انتظار می رود که سازمان جهانی بهداشت 
در موضوع سلامت مردم غزه و فلسطین کوتاهی نکند و امکانات و تجهیزات لازم دارویی 

و درمانی را به این مناطق ارسال کند.
 دکتر بهرام عین اللهی در همایش معاونان توسعه مدیریت و منابع دانشگاه ها و دانشکده های 
علوم پزشکی سراسر کشور که روز شنبه ۲۹ مهر ماه در ستاد وزارت بهداشت برگزار شد، با 
محکومیت وقایع اخیر در غزه اظهار داشت: متاسفانه برخی سازمان های بین المللی در این 
زمینه سکوت کرده اند و سکوت آنها نشان دهنده ناکارآمدی است. در این زمینه انتظار می 
رود که سازمان جهانی بهداشت در موضوع سلامت مردم غزه و فلسطین کوتاهی نکند و 

امکانات و تجهیزات لازم دارویی و درمانی را به این مناطق ارسال نماید.
عین اللهی با اشاره به  تحریم های گسترده آمریکا و غرب گفت: با مقاومت و پیروی از 
پیچ  این  از  مقاومتی می توان  اقتصاد  زمینه  در  انقلاب  رهبر معظم  رهنمودهای روشنگر 

دشوار  تاریخی به سلامت عبور کرد.
وزیر بهداشت در بخش دیگری از سخنان خود با بیان اینکه باید با کیفیت ترین داروها و 
تجهیزات پزشکی را برای مردم فراهم کنیم، اظهار داشت: از ابتدای دولت مردمی تمام 
توان خود را در تامین بهترین داروها به کار گرفته ایم و تلاش خواهیم  کرد در این مسیر 

روز به روز قوی تر عمل نماییم.
وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی گفت:  از برنامه های بسیار مهم ما برنامه سلامت 
خانواده و نظام ارجاع است که تمامی دانشگاه ها باید در این زمینه اقدامات لازم را انجام 
دهند و همچنین  فعال و همگرا خانه های بهداشت از موضوعاتی است که باید در دستور 

کار قرار گیرد.
فسادزا  فرآیندهای  است؛  فساد  بهداشت  وزارت  در  ما  قرمز  عین اللهی تصریح کرد: خط 

حذف شده و باید نظارت جدی  بر عملکردها صورت گیرد.
بنابر اعلام وزارت بهداشت، وی خطاب به معاونان توسعه مدیریت و منابع دانشگاه ها و 
دانشکده های علوم پزشکی گفت: تمام توان خود را در انجام فعالیت های مفید و ماندگار 
برای خدمت به مردم به کار گیرید و سرعت انجام کار را در تمام امور در اولویت قرار دهید 

تا مردم ثمره فعالیت ها را بچشند.
وزیر بهداشت در پایان گفت: با همکاری و همدلی یکدیگر از گذرگاه های سخت عبور 

خواهیم کرد و آینده روشنی در انتظار است.

رییس پلیس فضای تولید و تبادل اطلاعات پایتخت :

دستبند پلیس بر دستان سلبریتی های قمارباز
رییس پلیس فضای تولید و تبادل اطلاعات پایتخت از بازداشت بیش از ۱۰ نفر از 
سلبریتی ها و چهره های مشهور اینستاگرامی به دلیل تبلیغ سایت های شرط بندی در 

فضای مجازی خبر داد.
به گزارش خبرگزاری مهر، سرهنگ داوود معظمی گودرزی رییس پلیس فتا پایتخت 
دعوت  بر  مبنی  مجازی  فضای  در  پلیس  گسترده  رصدهای  دنبال  به  داشت  اظهار 
کاربران به سایت های قمار و شرط بندی توسط تعدادی از اشخاص مطرح اینستاگرامی 

با میلیون ها نفر دنبال کننده، پیگیری موضوع در دستور کار قرار گرفت.
این مقام انتظامی تصریح کرد: کارشناسان پلیس فتا تهران بزرگ پس از بررسی های 
اولیه و جمع آوری ادله دیجیتال تحقیقات سایبری خود را آغاز کردند و متوجه شدند 
تبلیغات  با  مجازی  فضای  در  خود  اجتماعی  جایگاه  از  سوءاستفاده  با  مذکور  افراد 
سوی  و  سمت  به  را  اجتماعی  شبکه های  کاربران  از  برخی  انگیز  وسوه  و  دروغین 
سایت های شرط بندی هدایت کرده و در ازای این کار مبالغ زیادی دریافت می کنند.

با  پایتخت  فتا  پلیس  سایبری  افسران  اینکه  به  اشاره  با  گودرزی  معظمی  سرهنگ 
و  دستگیر  را  متهمین  قضایی  تشریفات  از  و پس  مستندات جمع آوری شده  تحلیل 
به پلیس فتا منتقل کردند بیان داشت: افرادی که اقدام به تبلیغ و ترویج سایت های 
قمار می کنند همانند مؤسسان این سایت ها، مجرم شناخته شده و محکوم خواهند شد 
و فعالیت این افراد در جهت ترویج سایت های قمار علاوه بر از بین بردن سرمایه و 
زندگی هموطنان، مشکلاتی از قبیل به خطر انداختنن سلامت روانی آن ها را نیز به 

دنبال خواهد داشت.
این مقام مسئول خاطرنشان کرد: بر اساس قانون مجازات اسلامی و مجازات های 
مقرر در مورد جرم قمار، ماده ۷۰۷ به صراحت اعلام داشته است هر کس آلات و 
دهد  قرار  فروش  معرض  در  یا  بفروشد  یا  بسازد  را  قماربازی  به  وسایل مخصوص 
حبس  سال  یک  تا  ماه  سه  به  دهد  قرار  دیگری  اختیار  در  یا  کند  وارد  خارج  از  یا 
و یک میلیون و پانصد هزار تا شش میلیون ریال جزای نقدی محکوم می شود، لذا 
چنین  در  فعالیت  از  جوان  و  نوجوان  قشر  ویژه  به  و  اجتماعی  شبکه های  کاربران 

سایت هایی خودداری و به تبلیغات فریبنده آن ها توجهی نکنند.
فضای  در  سودجو  افراد  دروغین  تبلیغات  به  گفت:  بزرگ  تهران  فتا  پلیس  رییس 
مجازی توجه نکنید و از فعالیت در چنین سایت هایی خود داری کنید چرا که هیچ 
برنده ای در سایت های شرط بندی وجود ندارد، شهروندان همچنین می توانند برای 
با مرکز  تهدیدات و آسیب های فضای سایبری  بیشتر در خصوص  کسب اطلاعات 
فوریت های سایبری به شماره تلفن ۰۹۶۳۸۰ تماس حاصل کرده و یا به سایت پلیس 

فتا به آدرس www.cyberpolice.gov.ir مراجعه کنند.

معاون توسعه مدیریت و منابع وزارت بهداشت:

٤٨ هزار تخت به مجموع تخت های بیمارستانی کشور افزوده می شود
که  این  بیان  با  بهداشت  وزارت  منابع  و  مدیریت  توسعه  معاون 
دارد،  قرار  بیمارستانی در دستور کار  افزوده شدن ۴۸ هزار تخت 
گفت: خدمات ارزشمندی در حوزه سلامت به رغم وجود مشکلات 
به  بیشتر  و  بهتر  ارائه خدمات هر چه  بر  باید  و  انجام شده است 

مردم تلاش کنیم.
 دکتر بهروز رحیمی در همایش مشترک معاونان توسعه مدیریت 
و منابع و درمان دانشگاه ها و دانشکده های علوم پزشکی سراسر 
کشور که صبح امروز در محل بیمارستان قلب شهید رجایی برگزار 
به مردم در حوزه های  بهتر  موانع جهت خدمت  باید  شد، گفت: 
و  شوند  برداشته  حوزه ها  دیگر  و  بهداشت  درمان،  دارو،  مختلف 
با تمام توان خدمات خود را برای خدمت هرچه بیشتر و بهتر به 

مردم ارائه دهیم.
فعالیت های  و  قوت  نقاط  بیان  حاضر  حال  در  اینکه  بیان  با  وی 

داشت:  اظهار  دارد،  زیادی  اهمیت  بهداشت  وزارت  اخیر  سال  دو 
زمانی که در وزارت بهداشت شروع به فعالیت کردیم با مشکلات 
بسیاری از جمله مشکلات بودجه ای همراه بودیم که توانستیم با 
همکاری و همدلی یکدیگر بر بسیاری از مشکلات غلبه کنیم و 
امروزه خدمات ارزشمندی در وزارت بهداشت و دانشگاه های علوم 

پزشکی انجام شده أست.
حوزه های  در  مردم  به  بهتر  خدمت  جهت  موانع  باید  افزود:  وی 
مختلف دارو، درمان، بهداشت و حوزه های دیگر برداشته شوند و 
با تمام توان خدمات خود را در راستای خدمت هرچه بیشتر و بهتر 

به مردم ارائه دهیم.
بنابر اعلام وزارت بهداشت، رحیمی بیان داشت: در دو سال اخیر 
۱۵ هزار تخت بیمارستانی، ۲ هزار پروژه بهداشتی، شکست بیماری 
منحوس کرونا و پرداخت برخی بدهی های گذشته وزارت بهداشت 

انجام  با همکاری و همدلی  از جمله خدمات ارزشمندی بوده که 
شده و امیدواریم تا پایان سال ۷ هزار تخت بیمارستانی به مجموع 
تخت   ۴۸ راه اندازی  شود. همچنین  اضافه  بیمارستانی  تخت های 

بیمارستانی نیز در دستور کار قرار دارد.
معاون توسعه مدیریت و منابع وزارت بهداشت در ادامه گفت: اخذ 
مجوز  استخدام ۲۵ هزار نیروی جدید و اصلاح سقف کارانه نیز 
از اقدامات ارزشمندی است که در وزارت بهداشت بی نظیر بوده و 

تلاش های بسیاری در این زمینه انجام شده است.
رحیمی در پایان با تاکید بر این که نباید به وضع موجود و انجام 
کارها راضی باشیم، گفت: باید تلاش کنیم با توجه به توانمندی 
مدیران وزارت بهداشت و دانشگاه ها و دانشکده های علوم پزشکی 
سراسر کشور، خدمات ارزشمند و ماندگاری در حوزه سلامت روز 

به روز بیشتر و بهتر صورت گیرد.
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 روزنامه آرمان میهن گرافیک

اهمیت نقش ورزش در سالمندی چیست؟
ورزش کمک می کند افراد مسن ظرفیت بیشتری برای 
انجام فعالیت های روزمره زندگی داشته باشند و این امر 
باعث بهبود خود باوری و ایجاد حس استقلال در آنها می شود. 

متابولیسم  افزایش   باعث  ورزشی  های  فعالیت  انجام 
تواند  می  امر  این  و  می شود  بدن  ساز  و  سوخت  و 
شود. بدن  چربی  از  درصدی  کاهش  به  منجر 

ورزش روابط اجتماعی را در بسیاری از سالمندان بالا 
می برد و و دوستی های جدید در گروه های ورزشی 
ایجاد می شود و این امر به آنها انگیزه زندگی می دهد.

ورزش باعث کاهش بروز افسردگی و افزایش اعتماد 
همچنین  ورزش  می شود  سالمندان  در  نفس  به 
گردد. می  سالمندان  در  موفقیت  احساس  باعث 

و  خطر  کاهش  با  مناسب   ورزشی  های  تمرین 
سلامت  حفظ  به  عروقی  و  قلبی  های  بیماری  ریسک 
کند. می  کمک  عروقی  و  قلبی  سیستم  و  قلب 

مدیر کارخانه نوآوری استان البرز :

ظرفیت ۱۵ هزار فرصت شغلی در کارخانه 
نوآوری البرز

مدیرکل صنعت، معدن و تجارت آذربایجان شرقی:

۹۲ کشور مشتری کالاهای
 آذربایجان شرقی هستند

کارخانه نوآوری البرز، ظرفیت ۱۵ هزار فرصت شغلی را در فاز نهایی خود فراهم خواهد 
کرد.

 امیر سرکندی، مدیر کارخانه نوآوری استان البرز، در نشست با استاندار و مسؤولین ارشد 
استان در کارخانه نوآوری، گفت: فلسفه وجودی کارخانه های نوآوری در کشور، کمک 
به حل مسائل استانی، ایجاد شرکت های دانش بنیان و توسعه اشتغال است که بر همین 
اساس هم کارخانه نوآوری البرز، در فاز نهایی خود، ظرفیت ایجاد ۱۵ هزار فرصت شغلی 
را در دستور کار خود قرار داده است که در فاز نخست این مجموعه یک هزار و پانصد 

فرصت شغلی فعال شده است.
وی با اعلام فعال شدن چهار پروژه کلان ملی در کارخانه نوآوری البرز، افزود: در فاز یک ، 
امکان استقرار یکصد شرکت فراهم شده بود که هم اکنون حدود هشتاد شرکت در کارخانه 
استقرار پیدا کرده اند که ۱۶ شرکت دانش بنیان هستند و بقیه شرکت ها در قالب های 
شرکت های متوسط و کوچک فعالیت می کنند، با تلاش ها و حمایت های صورت گرفته، 
تبدیل این مجموعه ها به شرکت های دانش بنیان نیز در حال انجام است. بیش از ۴۰۰ 
رویداد عمومی و تخصصی نیز در کارخانه نوآوری البرز برگزار شده و بیش از ۱۲۰ بار شاهد 

حضور مسؤولین ارشد ملی و استانی در کارخانه نوآوری بوده ایم.
مدیر کارخانه نوآوری و صنایع خلاق البرز گفت: ظرفیت ها، امکانات و ویژگی هایی خاص 
این  تبدیل  امکان  البرز،  نوآوری  کارخانه  در  آماده شده  البرز همچنین طرح هایی  استان 
کارخانه به اولین شهر نوآوری کشور را فراهم کرده است که مقدمات آن، در حال اجرایی 
شدن است.مجتبی عبداللهی، استاندار البرز نیز در این نشست بر ضرورت پویایی بیشتر 
این مجموعه برای جذب جوانان خلاق و نوآور استان و ایجاد بسترهای حمایتی از استارت 
آپ ها تاکید کرد و مهمترین هدف استان را در این بخش ارتقا جایگاه کشوری در حوزه 

استقرار و فعالیت شرکت های دانش بنیان دانست. 
وی ادامه داد: مجموعه دستگاه های اجرایی و خدمات رسان استان مکلف هستند که با 
نگاهی مثبت نسبت به حمایت دانش بنیان ها و ایجاد زیرساخت های لازم اقدام کنند. به 
تدابیر  نیز  استان  و صنایع خلاق  نوآوری  کارخانه  زیرساخت های  تامین  برای  قطع  طور 
لازم اتخاذ می شود و برای شکوفایی، خلاقیت و مانایی نخبگان از هیچ تلاشی فروگذار 
آنها و  تولیدات  بنیان و  از شرکت های دانش  استان حمایت  نخواهیم کرد، رویکرد ویژه 
همچنین جوانان نخبه فعال در این عرصه است.عبداللهی تاکید کرد: دبیرخانه شرکت های 
دانش بنیان و فناورانه در استان راه اندازی شود و هیات امنای کارخانه نوآوری و صنایع 

خلاق استان شکل بگیرد و به صورت مستمر تشکیل جلسه دهد.

مدیرکل صنعت، معدن و تجارت آذربایجان شرقی گفت: در ۶ ماهه اول امسال صادرات 
کالا و تولیدات آذربایجان شرقی به ۹۲ کشور جهان تحقق یافت.

محمدجعفر عظمائی اظهار کرد: افزایش ۳۰ برابری صادرات غیرنفتی آذربایجان شرقی به 
هند و بیش از ۲ برابری به روسیه از جمله جهش های صادراتی استان محسوب می شود.

جهان  کشورهای  به  شرقی  آذربایجان  از  کالا  دلار  میلیون   ۷۰۰ اینکه  به  اشاره  با  وی 
صادر شده است، گفت: در نیمه نخست امسال از این مقدار صادرات ۱۲ میلیون دلار انواع 
محصولات پتروشیمی و پایه نفتی، صنعت، کشاورزی و معدن و صنایع معدنی به کشور 

هند صادر شده است.
عظمایی ادامه داد: همان طور که اشاره شد بیشترین درصد رشد صادرات آذربایجان شرقی 
در بازه زمانی فروردین تا پایان شهریور امسال مربوط به کشورهای هند با صادرات حدود 
۱۱.۷ میلیون دلار با رشد حدود ۳۰ برابر و فدراسیون روسیه با میزان صادرات ۲۴.۲ میلیون 

دلاری با رشد بیش از ۲۱۰ درصد می باشد.
مدیر کل صنعت، معدن و تجارت آذربایجان شرقی همچنین گفت: بر اساس آمار صادرات 
غیرنفتی استان، شاهد روند افزایشی در بخش کشاورزی، مواد معدنی و صنایع معدنی و 

صنعت در شش ماه نخست امسال نسبت به مدت مشابه سال قبل شده است.
عظمائی افزود: در شش ماه نخست سال صادرات محصولات کشاورزی ۱۲.۲ درصد، مواد 
معدنی و صنایع معدنی هفت درصد و محصولات صنعتی ۴.۷ درصد نسبت به نیم سال 
اول ۱۴۰۱ رشد داشته اند.مدیر کل صنعت، معدن و تجارت آذربایجان شرقی ادامه داد: با 
توجه به این که آذربایجان شرقی یک استان صادرات گرا است و جایگاه ویژه ای در بخش 
صادرات کشور دارد بنابراین با ارائه راهکارهای مناسب باید موانع فعالیت صادرکنندگان 

رفع شود.
عظمایی اظهار کرد: کاهش هزینه جابجایی کالا با ترمیم سخت افزاری مجموعه حمل 
نقل کشور، توسعه شرکت های بزرگ حمل و نقل بین المللی، برقراری پروازهای مستقیم از 
استان به کشورهای هدف صادراتی و تأمین منابع مالی از جمله اقداماتی است که می تواند 

به توسعه صادرات غیر نفتی استان منجر شود.

استاندار البرز در ستاد تسهیل و رفع موانع تولید:

استان البرز بدون نفت و معدن در جایگاه هفتم درآمدی کشور قرار دارد

نماینده عالی دولت در استان البرز گفت: شرکت های بزرگ مستقر 
در البرز در تهران حساب بانکی دارند که این حساب ها باید به البرز 
منتقل شود تا درآمدهای حاصل از آن در جهت پرداخت تسهیلات 

به واحدها و مردم هزینه شود.
 مجتبی عبداللهی در جلسه ستاد تسهیل و رفع موانع تولید استان 
اینکه  بیان  با  شد،  برگزار  استانداری  دولت  شهدای  سالن  در  که 
صحیحی  درک  با  و  احصا  را  استان  اقتصادی  فعالان  مشکلات 
از موانع، رسیدگی می کنیم، افزود: بر این باور هستیم که بخش 
خصوصی بعنوان محرک چرخ های اقتصاد کشور بار سنگینی را 
بر دوش دارد و برای رشد تولید، صنعت و صادرات با تمام توان 

در میدان است.
وی ادامه داد: باید با دیدگاه ویژه و مثبتی همواره در کنار بخش 

و  فعالیت  بستر  و  برداریم  راه  سر  از  را  موانع  تا  باشیم  خصوصی 
پویایی بیشتر صنایع و تولیدکنندگان را فراهم کنیم. 

واحدهای  موضوعات  و  مسائل  عمده  کرد:  اضافه  مسئول  این 
تولیدی و صنعتی البرز طی جلسات، دیدار ها و بازدید های میدانی 
در استان رسیدگی و حل می شود و موضوعات کلانی که نیاز به 

مصوبه ملی دارد، به ستاد تسهیل کشور ارجاع داده می شود. 
معظم  مقام  منویات  به  توجه  با  دارد  ضرورت  گفت:  عبداللهی 
رهبری)مدظله العالی ( در خصوص تحقق شعار سال با عنوان مهار 
تورم و رشد تولید با جدیت اقدام کنیم چراکه زمان زیادی تا پایان 
استان در  باید گزارش عملکرد مدیران  و  نمانده است  باقی  سال 

این راستا ارائه شود.
 وی افزود: بر این عقیده هستیم که توان تولید، صنعت و صادرات 
استان بسیار بیشتر از شرایط موجود است از این رو باید مجموعه 
استان، هدفمند و منسجم بدنبال شکوفایی و توسعه فعالیت های 

اقتصادی باشند.
خوب  بسیار  بسترهای  دلیل  به  البرز  گفت:  البرز  استاندار 
اول  اولویت  ولی  دارد  بسیاری  متقاضیان  همواره  سرمایه گذاری، 
ما در استان حمایت از واحدهای موجود، افزایش ظرفیت واحدهای 
نیمه تعطیل و احیای واحدهای راکد با هدف ارتقا بهره وری است.

توسعه  استان،  های  و سیاست  ها  برنامه  مهمترین  از  افزود:  وی 
از  گیری  بهره  سمت  به  واحدها  ارتقا  و  بنیان  دانش  واحدهای 

استان  صادرات  رشد  گفت:  است.عبداللهی  نوین  های  تکنولوژی 
از درآمد سالانه ۳۵۰ میلیون دلار به یک میلیارد تومان از دیگر 
اهداف مهم استان با توجه به ظرفیت های موجود است.وی افزود: 
اکنون استان البرز بدون درآمدهای نفتی و معدنی در جایگاه هفتم 

درآمدی کشور بین ۳۱ استان است. 
استاندار البرز با بیان اینکه البرز در مجموع، رتبه چهارم کشور در 
راستای  در  گفت:  دارد،  را  کشور  بنیان  دانش  تولیدات  و  استقرار 
این امر درصدد تجاری سازی تولیدات دانش بنیان استان هستیم.

تحقق  با  رابطه  در  کشور  تسهیل  ستاد  می رود  انتظار  افزود:  وی 
تبصره ۱۸ نگاه ویژه ای به استان البرز داشته باشد.

های  شرکت  تمامی  تا  شود  اتخاذ  تدابیری  باید  گفت:  عبداللهی 
مستقر در استان کارت بازرگانی خود را به استان انتقال دهند.

تهران حساب  در  البرز  در  مستقر  بزرگ  های  افزود: شرکت  وی 
بانکی دارند که این حساب ها باید به البرز منتقل شود تا درآمدهای 
حاصل از آن در جهت پرداخت تسهیلات به واحدها و مردم هزینه 
شود.استاندار البرز گفت: استان البرز از محل سپرده های مردمی 
درآمدهای خوبی دارد ولی بانک ها بویژه در بخش خصوصی در 
راستای اعطای تسهیلات حمایتی مصوب به مردم، عملکرد خوبی 
آوری  به جمع  بانک های خصوصی نسبت  اگر  افزود:  ندارند.وی 
درآمدهای  درصد   ۵۰ حداقل  باید  کنند،  می  اقدام  مردمی  منابع 

حاصله را در استان هزینه کنند.

عضو کمیسیون کشاورزی:

دستور پرداخت مابقی مطالبات گندم کاران 
صادر شد

هزار  تاکنون ۱۴۵  گفت:  کشاورزی  کمیسیون  و عضو  اشتهارد  و  فردیس  کرج،  نماینده 
میلیارد تومان از مطالبات گندم کاران پرداخت شده است.

به گزارش ایسنا، علیرضا عباسی در صفحه اجتماعی خود نوشت: دولت تاکنون حدود ۱۴۵ 
متعد  پیگیری های  با  است.  کرده  پرداخت  را  گندم کاران  مطالبات  از  تومان  میلیارد  هزار 
دستور  کشور،  بودجه  و  برنامه  سازمان  محترم  ریاست  مساعدت  و  کشاورزی  کمیسیون 
پرداخت مابقی مطالبات)۸۹۰۰ همت( صادر گردید. لذا وعده دولت که پرداخت مطالبات تا 

پایان مهر بود به این ترتیب محقق خواهد شد.

دبیر ستاد تسهیل و رفع موانع تولید کشور گفت: پرونده های 
کمتری از البرز به ستاد تسهیل کشور می رسد و این امر حاکی 

از اهتمام و هم افزایی این استان برای رفع موانع است.
موانع  رفع  و  تسهیل  ستاد  جلسه  در  آقاعلیخانی  محمدباقر   
تولید استان که در سالن شهدای دولت استانداری برگزار شد، 
با بیان اینکه درصدد هستیم با تسهیل امور و رفع موانع راه 
تولید و صنعت، واحدهای تولیدی را حمایت و شکوفا کنیم، 
در  مدیران  تعامل  مسائل طی  و  عمده مشکلات  افزود: حل 

استان ها صورت می گیرد.
وی ادامه داد: البرز، استانی ویژه و دارای واحدهای تولیدی و 
صنعتی با قدمت بالا است بنابراین این ضرورت حس می شود 
که در جهت استقرار فناوری و تکنولوژی نوین روز در واحدها 
اقدام شود. عبداللهی گفت: ناترازی بانک های البرز با توجه به 
نزدیک بودن به تهران زیاد است باید واحدها را ترغیب کنید 

که منابع مالی خود را به بانک های استان تزریق کنند.
های  نقدینگی  جذب  بدنبال  ها  بانک  که  زمانی  افزود:  وی 
مولد و غیرمولد مردم هستند، تولید و صنعت دچار رکود می 
شود. استاندار البرز گفت: پرونده های کمتری از البرز به ستاد 

تسهیل کشور می رسد و این امر حاکی از اهتمام این استان و 
هم افزایی برای رفع موانع است.

استقرار  و  توسعه  برای  ضرورتی  البرز  استان  افزود:  وی 

فعال  نیمه  و  راکد  واحدهای  باید  بلکه  ندارد  واحدهای جدید 
را احیا و حمایت شود. عبداللهی گفت: شکوفایی ظرفیت های 

موجود می تواند تولید استان را افزایش دهد.

دبیر ستاد تسهیل و رفع موانع تولید:

هیچ بانکی حق ندارد واحدی را
 تملک و تعطیل کند
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دوشنبه
یکم آبان ۱۴02  میهنآ ن00مار

اروزنامه

البرز« برای  »شورای هماهنگی فرهنگی دادگستری کل استان 
اولین بار در کشور در دادگستری کل استان البرز تشکیل شد.

نخستین نشست شورای هماهنگی فرهنگی دادگستری کل استان 
البرز با حضور رئیس کل دادگستری استان، رئیس دادگستری و 
امور  و  انسانی  منابع  معاون  تحول،  شورای  دبیر  کرج،  دادستان 
معاون  و  جرم  وقوع  از  پیشگیری  و  اجتماعی  معاون  فرهنگی، 

مالی عمرانی و پشتیبانی دادگستری کل استان البرز برگزار شد.
به  اشاره  با  البرز  استان  دادگستری  کل  رئیس  نشست  این  در 
آفرین  غرور  را  آن  اشغالی،  های  سرزمین  در  حماس  عملیات 
ارزیابی کرد و گفت: در مقابل، رژیم اشغالگر و غاصب صهیونیستی 

با استیصال اقدام به بمباران مردم بی دفاع غزه می کند.
به جنایات رژیم صهیونیستی  اشاره  با  فاضلی هریکندی  حسین 
شاهد  و  داده  رخ  اخیر  روزهای  در  آنچه  کرد:  تصریح  غزه  در 

حملات جنایتکارانه و بی امان به زنان، کودکان و مردم بی دفاع 
تاریخ  ترین حکومت های  غزه هستیم حتی وحشی  غیرمسلح  و 

نیز انجام ندادند.
امور  و  انسانی  منابع  معاونت  اقدامات  از  تقدیر  با  ادامه  در  وی 
فرهنگ  ارتقای  حوزه  در  البرز  استان  کل  دادگستری  فرهنگی 
سازمانی تصریح کرد: مقوله فرهنگ یکی از موارد مهم و مورد 
تاکید در دستگاه قضایی است که رئیس قوه قضائیه نیز بر توجه 
بدین  تاکید دارد که  امور فرهنگی در قوه قضائیه  به فرهنگ و 
شورای  تشکیل  با  شد  تلاش  استان  کل  دادگستری  در  منظور 
فرهنگی در مسیر برآورده کردن این انتظارات قدم برداشته شود.

تشکیل  فرآیند  به  اشاره  با  استان  قضایی  مقام  ترین  عالی 
»شورای هماهنگی فرهنگی دادگستری کل استان البرز« متذکر 
از همکاران تدوین  از نظرخواهی  این شورا پس  نامه  شد: شیوه 

گذاری  سیاست  های  حوزه  در  متعددی  های  ماموریت  که  شد 
ایشان  خانواده  و  همکاران  به  توجه  عفاف،  و  حجاب  فرهنگی، 
گنجانده شده است.وی با اشاره به سختی های فعالیت در دستگاه 
قضایی که در همه حال نیازمند همت جهادی است تصریح کرد: 
با وجود افزایش حجم کاری کارکنان قضایی و اداری، باید ضمن 
توجه به خانواده ایشان، دقت بسیاری کرد که مشغله زیاد، باعث 
به  اشاره  با  هریکندی  نشود.فاضلی  خانواده  نهاد  شدن  کمرنگ 
فرهنگی  برتر  رتبه  کسب  در  البرز  استان  کل  دادگستری  سبقه 
کشور در سه سال متوالی، بیان کرد: ظرفیت های بسیار زیادی 
در مجموعه دادگستری کل استان وجود دارد که استفاده از این 
غنای فرهنگی می تواند منجر به اتفاقات مهم و نیل به ماموریت 

های پیش بینی شده شورا باشد.
جعفر داراب خانی معاون منابع انسانی و امور فرهنگی دادگستری 
کل استان البرز در ابتدای این نشست با ارائه گزارشی گفت که 
استان  کل  دادگستری  فرهنگی  هماهنگی  شورای  نامه  »شیوه 
البرز  استان  کل  دادگستری  در  کشور  در  بار  اولین  برای  البرز« 
تشکیل شده است که متشکل از ۱۲ عضو با ترکیبی از مدیران 
کل  رئیس  صلاحدید  به  مجموعه  از  خارج  اعضای  و  داخلی 
دادگستری استان است. وی اضافه کرد: برای تدوین این شیوه 
نامه از کلیه کارکنان و صاحبنظران نظرخواهی شده است که با 
بررسی و اعمال ۶۶ پیشنهاد و نظرات ارائه شده ، این شیوه نامه 
در نهایت نهایی و جهت اجرا توسط رئیس کل دادگستری استان 
البرز ابلاغ شد که مورد تقدیر معاون منابع انسانی و امور فرهنگی 
به  اجرا  برای  برگزیده  به عنوان طرح  قوه قضائیه قرار گرفت و 
از سخنان  ابلاغ می شود.وی در بخش دیگری  استان ها  سایر 
خود گفت که مجموعه منابع انسانی و امور فرهنگی دادگستری 
استان البرز در سال جاری تاکنون ۵۲ اقدام فرهنگی در حوزه های 

مختلف داشته است.

شورای فرهنگی دادگستری البرز برای 
نخستین بار تشکیل شد

معاون پیشگیری بهزیستی قزوین :

۲۰۰ نفر تحت پوشش طرح پازک بهزیستی
 قزوین هستند

مدیرعامل سازمان تاکسیرانی شهرداری قزوین :

اینترنتی شدن تاکسی ۱۳۳ در قزوین یک ضرورت 
مغفول مانده است

جانشین فرمانده انتظامی البرز :

کلاهبرداری با خرج کردن چک مردم درالبرز

معاون پیشگیری بهزیستی قزوین با اشاره به اجرای طرح پازک )پیشگیری از اعتیاد در 
منظور کاهش  به  نفر  استان، گفت: ۲۰۰  این  در چهار شهر  نوجوانان(  و  زنان، کودکان 

معضلات و اثرات منفی اعتیاد تحت پوشش این طرح هستند.
و  کودکان  زنان،  در  اعتیاد  از  پیشگیری  همان  یا  پازک  طرح  افزود:  غلامرضایی  زهرا 
نوجوانان از اردیبهشت ماه ۹۷ در برخی از استان های کشور آغاز شده و پنج شهر استان 

قزوین نیز از سال گذشته میزبان این طرح بود.
وی اظهار کرد: امسال متاسفانه به دلیل نبودن مربیان آموزش دیده این طرح تنها در چهار 
محله از شهرهای قزوین، البرز، آبیک و تاکستان به منظور پیشگیری از مصرف موادمخدر 
در بین زنان و کودکانی که در خانواده خود دارای یک فرد معتاد هستند، اجرایی شده است.

غلامرضایی، زنان و کودکان را دو گروه آسیب پذیر دانست که بیش از سایرین در معرض 
انواع خطرات و آسیب های اجتماعی قرار می گیرند و افزود: به همین منظور تمرکز کار 

ما در راستای اجرای طرح پازک نیز بر روی همین ۲ گروه آسیب زا قرار گرفته است.
به گفته این مسوول، دوره آموزشی پیشگیری از اعتیاد برای زنان و کودکان در محلات 
یک  جلسه  )هر  هفته   ۶ مدت  به  معتاد  دارای همسر  زنان  برای  ویژه  به  نشین،  حاشیه 

ساعت( با حضور مربیان آموزش دیده برگزار می شود.
افزود:  و  کرد  عنوان  اعتیاد  برابر  در  خانواده  از  حفاظت  را  طرح  این  اصلی  راهبرد  وی، 
توانمندسازی زنان و ارتقای سطح آگاهی و نیز تبادل تجربیات و نظرات شرکت  کنندگان 

از مهمترین نقاط قوت این برنامه به شمار می رود.
معاون پیشگیری بهزیستی استان قزوین یادآور شد: بدون شک اجرای طرح هایی مانند 
پازک به پیشگیری از آسیب های اجتماعی منجر می شوند و نقش مهمی هم در حفظ 

سلامت افراد جامعه دارد.

مدیرعامل سازمان تاکسیرانی شهرداری قزوین گفت: اینترنتی شدن خدمات تاکسی 
درآمد  افزایش  و  شهروندان  به  بهتر  رسانی  خدمت  هدف  با  تلفنی(   )تاکسی   ۱۳۳

تاکسیرانان از ضرورت های مغفول مانده است.
محمدرضا وثوق نیا روز یکشنبه در گفت و گو با خبرنگار ایرنا ضمن بیان این مطلب 
افزود: استفاده از بسترهای مجازی و نرم افزارهای برخط در ارایه خدمت به شهروندان 
یکی از ارکان زندگی امروزی محسوب می شود که این مهم در حمل و نقل درون 

شهری کمرنگ است.
وی اضافه کرد:  پیش از این و در بستر فضای مجازی یک نرم افزاری از سوی بخش 
به شهروندان  اینترنتی  به صورت  و  شد  اندازی  راه  بادسان  عنوان  تحت  خصوصی 

قزوین خدمات می داد، اما پس از مدتی متاسفانه به علت زیان دهی متوقف شد.
وثوقی نیا با بیان اینکه استان از ظرفیت های علمی بالایی برخوردار است، ادامه داد: 
وجود پارک علم و فناوری و مراکز رشد در دانشگاه های بین المللی امام خمینی )ره( و 
آزاد اسلامی این فرصت را فراهم می کند که خدمات اینترنتی تاکسی ۱۳۳ در قزوین 
تقویت شود.به گفته این مسوول، شرکت های تعاونی ۱۳۳ قزوین در این حوزه باید 
پیشقدم شده و پس از تشکیل نشست با مراکز علمی استان بتوانند این موضوع را 

محقق سازند.
مدیرعامل سازمان تاکسیرانی شهرداری قزوین خاطرنشان کرد: اینترنتی شدن تاکسی 
در این شهر علاوه بر اینکه رضایت مردم را افزایش می دهد، موجب افزایش درآمد 

تاکسیرانان شده و معیشت این اقشار را متحول می سازد.

جانشین فرمانده انتظامی البرز گفت: فردی که با سوء استفاده از بی اطلاعی شهروندان 
به بهانه دریافت وام اقدام به افتتاح حساب جاری و دسته چک برای آنها می کرد 
استان  این  در  زد  می  به کلاهبرداری  بلا محل دست  از چک  استفاده  با  و سپس 

دستگیر شد.
سرهنگ محمد نادربیگی افزود: در پی ارجاع یک فقره پرونده کلاهبرداری از طریق 
کشیدن چک بلامحل به پلیس آگاهی استان، تیمی ویژه ای از اداره مبارزه با جعل 

کلاهبرداری برای بررسی موضوع وارد عمل شدند.
افزود: برابر بررسی های اولیه مشخص شد که فرد کلاهبردار با دادن وعده دریافت 
وام های کم درصد و سوء استفاده از ناآگاهی شهروند اقدام به افتتاح حساب جاری 
برای وی کرده و پس از دریافت دسته چک او با کشیدن چک بلامحل اقدام به خرید 

لوازم خانگی کرده و آنها را در بازار آزاد به صورت نقد به فروش رسانده است.
جانشین فرمانده انتظامی استان البرز اضافه کرد: در ادامه با انجام تحقیقات میدانی 
فردیس  شهرستان  در  متهم  مخفیگاه  پلیسی  و  اطلاعاتی  اقدامات  کارگیری  به  و 

شناسایی و با هماهنگی مقام قضایی متهم دستگیر شد.
نادربیگی افزود: در تحقیقات تکمیلی متهم به ارتکاب ۲۴ فقره کلاهبرداری با شیوه 
شناسایی  مالباختگان  همه  گرفته  صورت  تلاش های  با  که  کرده  اعتراف  شده  یاد 

شده اند.
برآورد  ریال  میلیارد   ۱۰ حدود  شخص  این  کلاهبرداری  ارزش  اینکه  بیان  با  وی 
می شود، خاطرنشان کرد: با تکمیل پرونده، متهم برای انجام مراحل قانونی به مرجع 

قضایی معرفی شد.

فرمانده انتظامی البرز :

دستگیری عوامل ٨۰ فقره سرقت در ویلاهای کرج
فرمانده انتظامی البرز، از دستگیری اعضای باند سارقان 
مختلف  نقاط  در  سرقت  فقره   ۸۰ با  ویلایی  منازل 

شهرستان کرج خبر داد.
فقره  چندین  وقوع  پی  در  گفت:  هداوند  حمید  سردار 
و  شناسایی  کرج،  شهرستان  سطح  در  منزل  سرقت 
دستگیری سارقان به صورت ویژه در دستور کار پلیس 

آگاهی استان قرار گرفت.
وی اضافه کرد: ماموران پلیس با بررسی دقیق منازل 

به  موفق  اطلاعاتی  اقدامات  انجام  با  و  شده  سرقت 
شناسایی سه نفر سارق حرفه ای در ارتباط با این پرونده 

شدند.
هداوند افزود: ماموران پلیس پس از شناسایی مخفیگاه 
در  قضایی،  هماهنگی های  انجام  با  باند  این  اعضای 
قالب سه تیم در عملیاتی غافلگیرانه هر سه سارق را به 

صورت همزمان دستگیر کردند.
وی بیان کرد: از این سارقان ۲ دستگاه خودرو، وسایل 

و ادوات ارتکاب جرم و تعدادی اموال مسروقه کشف 
و توقیف شد.

این  اینکه  به  اشاره  با  البرز  استان  انتظامی  فرمانده 
 ۸۰ به  پلیس  مستندات  و  مدارک  مشاهده  با  سارقان 
فقره سرقت در سطح شهرستان کرج اعتراف کرده اند، 
گفت: تاکنون بیش از ۴۰ نفر از مالباختگان شناسایی 
ادامه  مالباختگان  دیگر  شناسایی  برای  تلاش ها  شده 

دارد.

مدیرکل بنیاد شهید و امور ایثارگران استان البرز :

پایش تخصصی سلامت ٨۰ نفر از
جانبازان البرز

مدیر عامل شرکت گاز استان البرز :

حدود یک میلیون مشترک از خدمات 
شرکت گاز البرز بهره مند هستند

مدیرکل بنیاد شهید و امور ایثارگران استان البرز اعلام کرد: پایش تخصصی سلامت ۸۰ 
نفر از جانبازان گروه های خاص باهدف بهبود وضعیت سلامتی، چکاب کامل و درمان این 

عزیزان به صورت تخصصی و عمومی در ۲ مرحله انجام شد.
 سلیمان رستمیان در نشست خبری به خبرنگاران گفت: سلامتی جانبازان به ویژه جانبازان 
گروه های خاص یکی از دغدغه های بنیاد است، لذا هرساله با اجرای پایش سلامت تخصصی 

برای این عزیزان تلاش می کنیم تا بتوانیم شرایط سلامتی جانبازان را بهبود ببخشیم.
وی اظهار کرد: در راستای اجرای برنامه عملیاتی سال جاری، ۸۰ نفر از جانبازان گروه های 
خاص شامل شیمیایی شدید، متوسط و قطع نخاعی به همت معاونت بهداشت و درمان اداره 
کل بنیاد شهید و امور ایثارگران استان البرز و بیمارستان امام خمینی )ره( کرج در یک مرحله 
توسط پزشکان متخصص در بخش های عمومی و تخصصی شامل اکو، آزمایش و نوار قلب 

توسط پزشکان متخصص و فوق تخصص معاینه شدند.
مدیرکل بنیاد شهید و امور ایثارگران استان البرز مهم ترین اهداف اجرای این طرح را بررسی 
و بهبود وضعیت سلامتی و در صورت لزوم درمان جانبازان عنوان کرد و گفت: باید در حوزه 
سلامت ایثارگران با دقت و حساسیت بیشتری عمل کنیم، طرح پایش سلامت جانبازان با 

برنامه ریزی صورت گرفته و ادامه خواهد داشت.
ادامه  ماه  یک  مدت  به  و  آغاز  هفته  این  اواسط  از  طرح  این  دوم  مرحله  افزود:  رستمیان 
خواهد داشت و طی آن جانبازان در بخش های مغز و اعصاب، ارتوپد، داخلی، چشم پزشکی و 

اورولوژی توسط پزشکان متخصص ویزیت خواهند شد.

مدیر عامل شرکت گاز استان البرز گفت: در شش ماه اول امسال بیش از ۱۶ هزار 
افزوده شده است و تعداد مشترکان گاز  مشترک جدید به جمع مشترکان استان 

استان به ۹۷۹ هزار و ۶۶ مشترک رسید.
و ۶۵۹  هزار  ماه نخست سال جاری، ۱۶  در شش  کرد:  اظهار  غفاریان  سیدرضا 

مشترک جدید به مشترکان شرکت گاز استان البرز اضافه شده است.
وی ادامه داد: از مجموع این مشترکان، ۱۳ هزار و ۸۵۲ مشترک در محدوده شهری 

و ۲ هزار و ۸۰۷ مشترک در محدوده روستایی بوده است.
مدیر عامل شرکت گاز استان البرز گفت: با اضافه شدن مشترکان جدید شهری، 
تعداد این مشترکان به ۹۰۹ هزار و ۴۹۴ مورد و در محدوده روستایی هم به ۶۹ 

هزار و ۵۷۲ مشترک رسیده است.
غفاریان خاطرنشان کرد: در حال حاضر ۹۷۹ هزار و ۶۶ مشترک از خدمات شرکت 

گاز استان بهره مند هستند.
وی با اشاره به فرا رسیدن روزهای سرد سال به مشترکان جدید که به تازگی از 
نعمت گاز برخوردار شده اند؛ توصیه کرد: مصرف بهینه گاز را در دستور کار خود قرار 

دهند تا در ایام سرد سال با افت فشار گاز مواجه نشویم.



 >>>>>>>>>>>> >>>>>>>>>>> >>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>
جامعه  میهنآ۵ ن00مار

اروزنامه
معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار زنجان گفت: هویت ایرانی 

و اسلامی و یکپارچگی اقوام یکی از مولفه های اقتدار ایران است.
آیینی  ملی  جشنواره  نخستین  اختتامیه  آئین  در  رفیعی  ابوالفضل   
سنتی ترک زبانان کشور اظهار کرد: کشور ما از قومیت های متعددی 
و هر  تشکیل می دهند  را  ایران  ملت  کنار هم  در  که  تشکیل شده 
کدام فرهنگ ها، آداب و رسوم، زبان، گویش و موارد مخصوص به 

خود را دارند.
وی عظمت ایران را در گرو حضور و انسجام اقوام و مذاهب مختلف 
دانست و گفت: هویت جزو جدانشدنی اقوام و ملت ها است و همین 
را شکل  ملت  و  ایران  کلی  هویت  اقوام  بین  یکپارچگی  و  انسجام 

می دهد.
معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار زنجان یادآور شد: مطالعه 
وقایع  در  ویژه ای  جایگاه  زبانان  آذری  می دهد  نشان  ایران  تاریخ 
متعدد کشور دارند و در برهه های مختلف مثل دوران دفاع مقدس 
در  همواره  زبانان  آذری  اینکه  به  اشاره  با  کردند.وی  حماسه آفرینی 
خط مقدم دفاع از کیان کشور و تمامیت ارضی کشور حضور داشتند، 
عنوان کرد: ترک زبانان در هشت سال جنگ تحمیلی در کسوت خط 

شکنان جبهه ها حاضر شدند و دیلری آن ها زبانزد خاص و عام بود.
تاریخ سازی  به  نیز  مشروطیت  دوران  اینکه  به  اشاره  با  رفیعی 
رزمندگان غواص خود  با شجاعت  زنجان  و  مزین شده  ترک زبانان 
موجب  آنچه  کرد:  تصریح  است،  مشهور  دریادل  غواصان  دیار  به 
دینی  و  ملی  غیرت  و  هوشیاری  و  مقاومت  بوده  کشور  یکپارچگی 

آذری زبانان است.وی هویت ایرانی و اسلامی را یکی از مولفه های 
اقتدار ایران در سطح جهانی برشمرد و گفت: دشمن همواره به دنبال 
اقوام  هوشیاری  که  حالی  در  بوده،  قومیت ها  بین  اختلاف افکنی 
مختلف ایران در حفظ یکپارچگی به قوام بیشتر کشور کمک کرده 

است.
زنجان خاطرنشان کرد:  استاندار  اجتماعی  و  امنیتی  معاون سیاسی، 

کسانی تلاش می کنند هویت های محلی و بومی را به عنوان اصل 
که  دهند  قرار  ملی  و  دینی  هویت  مقابل  در  مغرصانه  اهداف  با 

خوشبختانه این تلاش ها بی نتیجه مانده است.
رفیعی با محکوم کردن جنایات رژیم غاصب صهیونیست ابراز کرد: 
خود  محلی  و  بومی  هویت های  غنای  شاهد  روز  روزبه  امیدواریم 

باشیم.

معاون استاندار زنجان:

یکپارچگی اقوام از مولفه های اقتدار ایران است

پلیس فتا البرز: 

کاربران دنبال وای فای رایگان نباشند

رئیس پلیس راه البرز :

جاده چالوس این هفته مسدود نمی شود

مدیرکل دفتر امور زنان و خانواده استانداری قزوین :

زوج های دهه ۶۰ قزوین از تسهیلات پنج میلیارد 
ریالی استفاده کنند

رییس پلیس فتا البرز با هشدار به کاربران درخصوص استفاده از اینترنت »وای فای« رایگان 
به ویژه در اماکن عمومی گفت: یکی از روش های کلاهبرداری مجازی دسترسی به اینترنت 

است.
سرهنگ  رسول جلیلیان اظهار کرد: کلاهبرداران سایبری از طریق هک وای فای رایگان می 

توانند دسترسی به اطلاعات خصوصی  کاربران دست پیدا کرده و آن  را هک کنند.
وی اضافه کرد: فراهم کردن بستر استفاده عموم از اینترنت »وای فای« رایگان در مکان های 
عمومی مانند هتل ها ، رستوران ها، فروشگاه ها ، اماکن فرهنگی و امثال آن به دلیل استفاده 

فضای مشترک مشکلاتی برای کاربران به دنبال دارد.
جلیلیان افزود: نا امن بودن برخی شبکه های وای فای ناشناس و اتصال افراد به این شبکه 
ها در برخی موارد منجر به هک شدن دستگاه تلفن کاربران و دستیابی مجرمان اینترنتی به 
اطلاعات شخصی و تهدید و اخاذی از آنان می شود. وی بیان کرد: امروزه اینترنت اشتراکی و 
وای فای های عمومی و رایگان رو به افزایش است و افرادی هستند که برای اتصال به اینترنت 

به یک شبکه پایدار دسترسی ندارند که باید از خطرات آن نیز آگاه شوند.
رییس پلیس فتا البرز در بخش دیگری از سخنان خود نیز به ارسال پیامک های جعلی بسته 
اینترنت رایگان اشاره کرد و گفت: کاربران فریب این کلاهبرداران را نخورند و لینک های 

آلوده را باز نکنند.
وی یادآورشد: در این شرایط مجرمان سایبری با سوءاستفاده از این شرایط اقدام به تبلیغات 

مختلف مانند ارائه بسته اینترنت رایگان از کاربران کرده و از آنها کلاهبرداری می کنند.
وی اضافه کرد: کاربران برای دریافت بسته اینترنت فقط از مراکز رسمی و سایت های مورد 

اطمینان اپراتورها خریداری کنند.
جلیلیان اضافه کرد: ارسال پیامک های جعلی، ارائه لینک های خرید ، هدایت به درگاه های 
بانکی جعلی و معرفی اپلیکیشن های مختلف توسط مجرمان سایبری در این شرایط دور از 
ذهن نخواهد بود. رییس پلیس فتا البرز گفت : مجرمان پس از هدایت متقاضیان به درگاه های 
جعلی )فیشینگ(، اطلاعات کارت بانکی آنها را کسب و سپس اقدام به کلاهبرداری می کنند.

وی تاکید کرد: کاربران در صورت اطلاع از این گونه موارد بلافاصله مراتب را از طریق تماس 
با شماره تلفن ۰۹۶۳۸۰ به مرکز فوریت های سایبری پلیس فتا اعلام کنند.

رئیس پلیس راه البرز گفت: اجرای محدودیت ترافیکی که قرار بود این هفته در جاده کرج - 
چالوس و آزادراه تهران - شمال اعمال شود منتفی است.

اجرای  دلیل  به  بود  مقرر شده  ریزی ها  برنامه  براساس  کرد:  اظهار  ر  کرمی  پیمان  سرهنگ 
عملیات عمرانی در جاده کرج - چالوس در حوزه جغرافیایی استان مازندران، به مدت یک ماه 

ممنوعیت تردد در برخی روزها در این جاده و آزاد راه تهران - شمال اعمال شود.
وی اضافه کرد: طبق برنامه زمانبندی شده اجرای عملیات عمرانی در روزهای یکشنبه، دوشنبه 

و سه شنبه از ساعت شش صبح تا ۱۶ اجرایی می شود.
آزادراه  و  چالوس   - کرج  جاده  در  نقلیه  وسایل  تردد  محدودیت  اساس  این  بر  افزود:  کرمی 

تهران - شمال در این هفته ۳۰ مهر، یکم و دوم آبان ماه منتفی شده و تردد عادی است.

در  قزوین گفت: زوج های دهه ۶۰ ساکن  استانداری  و خانواده  زنان  امور  دفتر  مدیرکل 
از تسهیلات کم بهره ازدواج به مبلغ پنج میلیارد ریال بهره  روستاهای استان می توانند 

مند شوند.
کبری علیخانی ضمن بیان این مطلب افزود: برای دریافت این تسهیلات، تاریخ تولد زوج 
ها بایستی از اول فروردین سال ۶۰ تا پایان اسفند ماه سال ۶۹ و تاریخ عقد آنان نیز از ۳۰ 

خرداد ماه تا پایان سال جاری باشد.
وی، نرخ سود این تسهیلات را چهار درصد اعلام کرد و یادآور شد: تسهیلات یاد شده 
مصوب بانک مرکزی بوده و به زوج ها اعطا می شود و بازپرداخت آن نیز ۳۶ ماه تعیین 

شده است.
علیخانی در مورد جزییات این تسهیلات، تشریح کرد: این تسهیلات تا سقف یک میلیارد 
ریال برای ازدواج، تا سقف ۲ میلیارد ریال برای خرید جهیزیه و ۲ میلیارد ریال دیگر نیز 

برای تسهیلات اشتغال فراهم شده است.
تسهیلات، زوج های  دریافت  برای  زمانی  محدودیت  به  توجه  با  مسوول،  این  گفته  به 
قزوینی ساکن در روستاهای استان می توانند با مراجعه به درگاه معاونت امور زنان ریاست 

جمهوری، از نحوه ثبت نامه و جزییات بیشتر تسهیلات مطلع شوند.
استانداری قزوین خاطرنشان کرد: تسهیلات اعطایی  امور زنان و خانواده  مدیرکل دفتر 
ازدواج برای جوانان از مهمترین برنامه های دولت سیزدهم و در راستای اجرای هرچه بهتر 

از قانون حمایت از خانواده و جوانی جمعیت به شمار می رود.

مدیر روابط عمومی دانشگاه علوم پزشکی البرز:

مشکل ساخت پایگاه جامع سلامت در منطقه عدل کرج حل شده است
احداث  طرح  از  البرز  پزشکی  علوم  دانشگاه  عمومی  روابط  مدیر 
در  و عدل  عنوان ظفر  با  جامع سلامت  پایگاه جدید خدمات  دو 
شهر کرج خبر داد و گفت: ساخت و ساز مرکز جامع سلامت ظفر 
ابهاماتی که در خصوص  اما  آغاز شده و در حال پیشرفت است، 
پلاک اصلی و فرعی زمین اختصاص داده شده به مرکز عدل وجود 

داشت، روال ساخت این مرکز را با تاخیر مواجه کرد.
حمید میرشمس اظهار کرد: با توجه به اینکه توسعه مراکز درمانی 
جامع سلامت از اهم نیازهای استانی است،  ساخت دو مرکز در 
مناطق حیدرآباد و شهرک ظفر در دستور کار قرار گرفته است. از 
از بهار سال  آنها  اداری و ساخت  این دو مرکز که پیگیری روال 
اولیه  مراحل  و  بوده  در حال ساخت  مرکز ظفر  آغاز شده،  جاری 
ساخت آن از پیشرفت فیزیکی خوبی برخوردار است. برای ساخت 
این دو مرکز قطعه زمین های اختصاصی از سوی اداره کل راه و 
شهرسازی استان جهت احداث مرکز  بهداشتی درمانی  به دانشگاه 

علوم پزشکی اهدا شده است.
وی درباره مشکلات به وجود آمده برای احداث مرکز عدل گفت: با 

اختصاص این اراضی، یکی از تعهدات دانشگاه برای شروع ساخت 
ارائه طرح اعتبار  باید نسبت به  و ساز این دو مرکز این بوده که 
اعلام می شد  راه و شهرسازی  به  و  اقدام  اسرع وقت  در  مصوب 
شد.  خواهد  آغاز  مراکز  این  ساخت  و  شده  تامین  بودجه  این  که 
متاسفانه دانشگاه به موقع این تعهد را انجام نداد و بودجه مصوب 
وزارتی برای آن دیده نشد.وی در ادامه گفت: علت تاخیر در انجام 
این تعهد هم این بود که یک خیر حدود ۱۰ میلیارد تومان برای 
ساخت این مرکز به عهده گرفته است.  به عبارت دیگر ما طرح و 
اعتبار مصوب وزارتی برای اجرای ساخت در اختیار نداریم.  چون 

می خواهیم ساخت آن توسط خیر استانی اتفاق بیافتد.
میر شمس ادامه داد: راه و شهرسازی  طرح ساخت  مرکز عدل 
به شهرداری منطقه ۶ که  مراجعه شد،  اما  قبول کرده است.  را 
یافته  اختصاص  حیدرآباد   در  که  زمینی  کرد  عنوان  شهرداری 
در فایل شهرداری پلاک اصلی آن به نام فرد حقیقی است. این 
موضوع  مشکلاتی را برای احداث این مرکز برای ما به وجود آورده 
است. یعنی اسنادی که در شهرداری است با اسنادی که در راه و 

شهرسازی است،  تناقض دارد .
که  شد  مکاتبه  شهرسازی  و  مسکن  با  راستا  این  در  افزود:  وی 
پلاک فرعی زمین را اعلام کنید. پس از آنکه پلاک فرعی اعلام 
اراضی  موسوم به خاصه در  این زمین جزو  شد مشخص گردید 
حیدرآباد و متعلق به مسکن و شهرسازی است.  لذا این روال اداری 
از تاریخی که تفاهم نامه با خیر منعقد شد، باعث گردید  به مدت  

سه ماه  در ساخت این مرکز وقفه ایجاد شود.
بر  کرد:  اظهار  البرز  پزشکی  علوم  دانشگاه  عمومی  روابط  مدیر 
پزشکی  علوم  دانشگاه  حقوقی  دفتر  از  که  پیگیری های  اساس 
و  راه  نامه  که   است  این  مذکور  زمین  وضعیت  آخرین  داشتیم 
متعلق  زمین های خاصه  اینکه  بر  مبنی  به شهرداری،  شهرسازی 
است،  آن مشخص  فرعی  و پلاک  بوده  و شهرسازی  به مسکن 
پروانه ساخت  برای صدور  وزارت عنوان کرده که   و  صادر شده 
مانعی وجود ندارد. بنابراین به محض صدور پروانه ساخت و ساز و 
تامین اعتبار از طرف خیر گرامی عملیات ساخت و ساز پایگاه جامع 

خدمات سلامت عدل آغاز خواهد شد.

 مدیرکل کمیته امداد امام خمینی)ره( استان البرز :

کمک خودجوش ۲ میلیارد ریالی مردم البرز 
به غزه

 مدیرکل کمیته امداد امام خمینی)ره( استان البرز گفت: مردم این استان با مراجعه به دفاتر 
کمیته امداد به صورت خودجوش ۲ میلیارد ریال کمک به حساب مردم غزه واریز کردند.

 رضا البرزی افزود: این کمک ها طی چند روز گذشته و بلافاصله درپی حملات وحشیانه 
اسراییل غاصب به غزه دریافت شده است.

وی بیان کرد: باتوجه به تقاضاهای مکرر مردم برای کمک های بیشتر اکنون ۳۰ پایگاه 
در مصلی های استان البرز فعال شده است.

البرز می توانند روزهای جمعه با مراجعه به این   البرزی گفت: مردم نوع دوست استان 
پایگاه در راستای کمک به ملت مظلوم فلسطین اقدام کنند.

مدیرعامل شرکت آبفا البرز :

بهره برداری از ۱۳ طرح آبرسانی 
روستایی و شهری در البرز

مدیرکل بهزیستی البرز :

غربالگری بینایی بیش از ۳۱۳ هزار 
کودک در البرز

مدیرعامل شرکت آبفا البرز گفت: در طول ۹ ماه گذشته ۱۱ طرح آبرسانی در روستاها و دو 
طرح آبرسانی در دو شهر استان به ارزش ۱۹۲۰ میلیارد ریال به بهره برداری رسید.

حمیدرضا نامداری گفت: به واسطه نرخ رشد بالای مهاجرپذیری البرز و اضافه شدن سالانه 
حدود ۱۵۰ هزار نفر به جمعیت ساکن، نیازهای آبی جدید همواره در این استان وجود داشته 

و برهمین اساس ایجاد زیرساخت های متناسب با این افزایش جمعیت ضروری است.
نامداری افزود: به همین دلیل طرح های متعدد آبرسانی در شهرها و روستاهای مختلف استان 
طراحی و اجرا شد که طرح آبرسانی به بخشی از مهرشهر )حصارک، حسین آباد، اخترآباد، 
آق تپه و فاز ۴ مهرشهر(، طرح آبرسانی به سهرابیه مهرشهر و طرح آبرسانی به بخشی از 

فردیس از جمله  طرح های اجرا شده در شهرهای استان بوده است.
وی با اشاره به طرح های آبرسانی اجرا شده در روستاها بیان کرد: طرح آبرسانی به روستاهای 
شلمزار، فرخ آباد مشکین دشت، سنقرآباد چهارباغ، دنگیزک و قاسم آباد کوچک نظرآباد و در 
نهایت طرح جهاد آبرسانی به شش روستا )روستاهای: هیو، قاسم آباد بزرگ، بختیار، سلطان 
آباد، خیرآباد ، یعقوب آباد( که با مشارکت قرارگاه امام حسن مجتبی)ع( سپاه انجام شد، نیزاز 

جمله طرح های آبرسانی به روستاها بوده است.
نامداری با اشاره به بهره برداری از دو طرح بزرگ و شاخص درحوزه آبرسانی در استان گفت: 
علاوه بر طرح های افتتاحی ذکر شده، طی ۹ ماه گذشته به منظور استفاده از تخصیص های 
قانونی افزایش برداشت آب از منابع سطحی )سدهای کرج وطالقان( احداث وتوسعه تصفیه 
خانه آب شماره ۲ کرج با ظرفیت ۵۰۰ لیتر برثانیه و اعتبار ۱۸۰۰ میلیارد ریال و نیز احداث 
و توسعه تصفیه خانه آب شماره یک کرج با ظرفیت ۱۰۰ لیتر برثانیه با اعتبار ۳۰۰ میلیارد 

ریال انجام شده است.

مدیرکل بهزیستی البرز گفت: از ۳۱۳ هزار کودکی که سال گذشته غربالگری بینایی 
شدند؛ ۴۲۷۴ کودک اختلال بینایی داشتند.

وجیهه محمدی فلاح با اشاره به اینکه سال گذشته بیش از ۳۱۳ هزار کودک غربالگری 
بینایی شدند که چهار هزار و ۲۷۴ نفر از آنها دارای انواع اختلال بینایی بودند، اظهار 
کرد: بهترین زمان برای شناسایی اختلالات بینایی به ویژه تنبلی چشم بین سه تا شش 
است و اگر طی این دوران اختلالات بینایی شناسایی نشود، منجر به معلولیت کودک 
خواهد شد.وی توضیح داد: ۳۶ نفر از این کودکان دارای تنبلی چشم بودند و مابقی هم 

با سایر اختلالات درگیر بودند.
این مسئول اضافه کرد: در شش ماهه اول امسال هم ۲۵ هزار کودک تحت پوشش 
این طرح قرار گرفتند و کسانی که نیازمند بررسی های تخصصی بودند به مراکز مربوطه 
ارجاع داده شدند.وی با اشاره به اجرای طرح غربالگری بینایی در تمام استان توضیح 
داد: این طرح غربالگری بینایی در تمامی مناطق روستایی، شهری، محروم و حواشی 
استان انجام می شود کسانی که امکان مالی برای پرداخت هزینه این طرح را ندارند، 

غربالگری فرزندشان رایگان صورت می گیرد.
از سوی بهزیستی تا حصول نتیجه لازم و رفع  وی گفت: پیگیری و مداخلات لازم 
هم  این طرح  موفقیت  دلایل  از  یکی  شاید  و  می شود  انجام  کودکان  بینایی  اختلال 
اختلالات  از  پیشگیری  برای  تقاضا می شود  والدین  از  افزود:  باشد.این مسئول  همین 
بینایی فرزندشان به ویژه تنبلی چشم به پایگاه های بینایی سنجی که سه مورد از آنها 
در کرج، دو مورد در ساوجبلاغ، یک موردفردیس، یک مورد چهارباغ، یک مورد طالقان، 

یک مورد در نظرآباد و یک مورد هم در اشتهارد فعال است.
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فرهنگ و هنر  شماره ۶۱3۵۴
دوشنبه
یکم آبان ۱۴02 

فرمانده انتظامی استان قزوین خبر داد؛

کشف بیش از ۱٨ کیلو تریاک در قزوین

مدیر کل نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس آذربایجان شرقی :

تکمیل ٤۱۰ کلاس درس در آذربایجان شرقی
 تا پایان سال جاری

مدیرکل نوسازی و تجهیز مدارس آذربایجان غربی:

کمبود سرانه آموزشی آذربایجان غربی

فرمانده انتظامی استان قزوین از کشف ۱۸ کیلو ۲۰۰ گرم تریاک جاساز شده در سواری 
پژو ۲۰۷ و دستگیری ۲ نفر در این خصوص خبر داد.

رصد  با  استان  مخدر  مواد  با  مبارزه  پلیس  مأموران  داشت:  اظهار  ابراهیمی  علی  سردار 
اطلاعاتی خود از انتقال محموله قابل توجه مواد مخدر توسط ۲ نفر از قاچاقچیان به قزوین 

مطلع شده و با برنامه ریزی عملیاتی برای دستگیری آنها اعزام شدند.
وی افزود: قاچاقچیان که با یک دستگاه خودرو سواری پژو ۲۰۷ از محور »تهران« به 
سمت قزوین در حال تردد بودند با همکاری مأموران کلانتری »۱۱ مدرس« در ورودی 

شهر متوقف و دستگیر شدند.
فرمانده انتظامی استان با اشاره به اینکه در بازدید از خودرو ۱۸ کیلو و ۲۰۰ گرم تریاک که 
به صورت ماهرانه ای جاساز شده بود کشف شد، خاطرنشان کرد: متهمان با تشکیل پرونده 

مقدماتی به مراجع قضائی معرفی شد.

مدیر کل نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس آذربایجان شرقی از افزایش ۴۴ صدم مترمربعی 
سرانه فضای آموزشی استان با افتتاح ۴۱۰ کلاس درس تا پایان سالجاری خبرداد.

فرهاد فرهودی در جمع خبرنگاران اظهار کرد: در حال حاضر سرانه آموزشی استان به ازای 
هر دانش آموز ۵.۱۷ متر مربع است که با اضافه شدن کلاس های درسی جدید، این رقم 
به ۵.۶۱ مترمربع می رسد و بالاتر از میانگین کشوری ۵.۲۲ مترمربعی قرار خواهد گرفت.
وی اضافه کرد: در سالجاری ۳۳۱ کلاس درس با هزینه کرد سه هزار و ۵۵۰ میلیارد ریال 
از سوی نوسازی مدارس استان تکمیل و به آموزش و پرورش تحویل داده شد که گام 

بزرگی در بهسازی و نوسازی فضاهای آموزشی در استان بود.
فرهودی به مشارکت یک هزار و ۵۰ میلیارد ریالی خیران در مدرسه سازی در سالجاری 
نیز اشاره کرد و گفت: بدون مشارکت خیران مدرسه ساز، برنامه نوسازی و تجهیز فضاهای 
آموزشی استان محقق نمی شود. وی همچنین بر مقاوم سازی مدارس استان نیز تاکید 
کرد و گفت: از مجموع هشت هزار و ۵۰۰ مدرسه ای که در استان وجود دارد حدود ۲۰ 
درصد غیرمستحکم بوده که نیاز به نوسازی و مقاوم سازی دارند تا دانش آموزان در فضایی 

ایمن، آموزش های لازم را فرا گیرند.

مدیرکل نوسازی و تجهیز مدارس آذربایجان غربی از کمبود شدید فضای آموزشی در استان خبر داد 
و گفت: استان در این زمینه در رده ۲۸ کشوری قرار دارد.

به گزارش خبرگزاری مهر، قهرمان رحمانی در این زمینه با اشاره به اینکه آذربایجان غربی یک 
مترمربع برای هر دانش آموز کمبود فضای آموزشی دارد، افزود: این استان با دارا بودن ۴.۲۲ متر 
مربع سرانه فضای آموزشی در رده ۲۸ کشوری قرار دارد که برای برون رفت از این شرایط توجه 

ویژه مسئولان استان را می طلبد.
مربع  متر   ۱.۷ با  پیرانشهر  و  سرانه  بیشترین  مربع  متر   ۶.۵ با  انزل  بخش  اینکه  به  اشاره  با  وی 
کمترین سرانه فضای آموزشی را دارند، گفت: اداره کل نوسازی مدارس استان هم اکنون ۳۲۲ هزار 
متر مربع فضای آموزشی در دست احداث دارد که در صورت اتمام این پروژه ها نیم متر به سرانه 
فضای آموزشی استان افزوده خواهد شد. وی اضافه کرد: در راستای طرح شهید پناهی که در مرحله 
اول برچیدن مدارس کانکسی بالای ۱۰ نفر دانش آموز را شامل می شود، در آذربایجان غربی ۶۴ 
مدرسه شناسایی شد و با انجام عملیات احداث مدارس جایگزین، تعدادی از مدارس در مهرماه به 

بهره برداری رسید و مابقی در صورت تخصیص اعتبار در دهه فجر امسال به اتمام خواهد رسید.

مدیرکل میراث فرهنگی ، گردشگری و صنایع دستی استان 
تپه  آق  تاریخی  تپه  مناسب  به موقعیت  توجه  با  البرز گفت: 
کرج  شهرداری  و  فرهنگی  میراث  کل  اداره   ، مهرشهرکرج 
برای ایجاد سایت موزه مشترک دراین مکان اعلام آمادگی 

کردند.
رحیم خاکی در حاشیه بازدید از تپه تاریخی آق تپه مهر شهر 
افزود: بر اساس مطالعات باستان شناسی، این تپه مربوط به 
هزاره سوم و چهارم پیش از میلاد تا دوران تاریخی و اسلامی 

به  تبدیل  قابلیت  ادوار فرهنگی متعدد،  به  توجه  با  است که 
سایت موزه را دارد.

در  موزه  سایت  ایجاد  بررسی  منظور  به  داد:  ادامه  وی 
محوطه،باستانی آق تپه بازدید کارشنانه انجام شد.

البرز  و صنایع دستی  ، گردشگری  فرهنگی  میراث  مدیرکل 
با بیان اینکه در سال ۹۹ پیشنهاد تبدیل این تپه باستانی به 
سایت موزه در ستاد بازآفرینی شهر کرج توسط این اداره کل 
مطرح شد، اظهار کرد: این طرح در ستاد بازآفرینی شهر کرج 

برای محله آق تپه مصوب شده است.
وی با اشاره به تعامل و همکاری خوب شهرداری کرج و اداره 
کل میراث فرهنگی البرز در این زمینه خاطر نشان کرد: هم 
افزایی های لازم با شهرداری برای اجرایی شدن این طرح 

صورت گرفته است.
خاکی گفت: این اقدام می تواند به بازیابی هویت تاریخی و 
ارتقای سطح فرهنگی استان البرز و شهر کرج کمک کند و 
اقدامات لازم برای نهایی شدن این برنامه در دست بررسی 

و انجام است.
استان البرز دارای ۵۵۰ اثر تاریخی و طبیعی ارزشمند است که 

بیش از ۳۲۰ اثر آنها ثبت ملی شده است.

اعلام آمادگی میراث فرهنگی و شهرداری کرج 
برای ایجاد سایت موزه مشترک

مدیرکل آموزش و پرورش استان قزوین:

 دریافت اجباری کمک به مدرسه از اولیا 
خلاف قانون است

مدیرکل آموزش و پرورش استان قزوین با بیان اینکه دریافت اجباری کمک به مدرسه 
از اولیا خلاف قانون است، گفت: اولیا در حد امکان برای پیشبرد امور در مدارس کمک 

مالی و فکری کنند.
 نقی سیاهکالی مرادی در در جلسه مدیران و رؤسای مناطق و نواحی استان قزوین با 
بیان اینکه دریافت اجباری کمک به مدرسه از اولیا خلاف قانون است، اظهار کرد: اولیا در 

حد امکان جهت پیشبرد امور آموزشی و پرورشی در مدارس کمک مالی و فکری کنند.
وی با اشاره به پایین بودن سرانه دانش آموزی مدارس کمک اولیا را گریز ناپذیر دانست و 
از آنان خواست با توجه به مصوبه انجمن اولیا و مربیان آموزشگاه خود درباره میزان کمک 
به مدرسه در حد توان خود مبالغ مصوب را پرداخت کنند تا گامی در راستای پیشبرد اهداف 

تعلیم و تربیت فرزندان خود بردارند.
مدیرکل آموزش و پرورش استان قزوین از توزیع شیر در مدارس ابتدایی خبر داد و گفت: 

توزیع شیر رایگان در تمامی مدارس استان به زودی آغاز خواهد شد.
وی همچنین با اشاره به پیش رو بودن فصل سرما و احتمال مجازی شدن آموزش در 
برخی از روزها بیان کرد: مدیران مدارس با همکاری معلمان کلاس های مجازی در پیام 

رسان شاد را راه اندازی کنند تا در مواقع ضروری از آن بهره گیری شود.
سیاهکالی مرادی بر ممنوعیت استفاده از تلفن همراه در مدارس تاکید کرد و تاکید کرد: با 
سیاست های اقناعی و اقدامی از آوردن تلفن همراه در مدارس پیشگیری شود زیرا آوردن 

تلفن همراه به آموزشگاه مانع تحقق اهداف تعلیم و تربیت است.
وی در پایان بر جمع آوری تجارب همکاران بازنشسته و چاپ آن به صورت یک کتاب، 
تقویت  استان،  آموز  دانش  و  فرهنگی  شهدای  یادواره  برگزاری  راستای  در  جمعی  کار 
مهارت های فردی همکاران و عدم واگذاری حجمی کودکستان های استان به یک فرد 

تاکید کرد.

استاندار قزوین:

مردم باید نسبت به دستورالعمل های 
فرهنگی قانع شوند

نایب رئیس کمیسیون فرهنگی شورای شهر کرج:

کرج و البرز خاستگاه هنر خوشنویسی 
توام با ادب و فرهیختگی است

این  که  باشند  داشته  توجه  باید  می کنند  تدوین  دستورالعمل  که  دستگاه هایی  گفت:  قزوین  استاندار 
دستورالعمل ها متکی بر بستر پذیرای اجتماع باشد و مردم باید نسبت به آن اقناع شوند.

در  متعددی  اسناد  داشت:  اظهار  قزوین  استان  فرهنگ عمومی  در جلسه شورای  اعلایی   محمدمهدی 
حوزه های فرهنگی تدوین شده است و حتی به شکل قانون هم درآمده اند ولی اجرای آن و نتیجه گرفتن 
این اسناد هم از اهمیت بالایی برخوردار است.اعلایی گفت: در گذشته در بعضی موارد شاهد این بوده ایم 
که با سیاست گذاری غلط و پرداخت غیر متعارف به موضوعات و با فاصله گرفتن از رفتارهای اقناعی 
نتایجی اخذ شده که مطلوب نبوده است، در حالی که در امور فرهنگی ما نیاز به همراهی همگانی داریم.

استاندار قزوین اضافه کرد: باورهای دینی تاکید بر این دارد که تعادل منشأ تحول مثبت در موضوعات 
فرهنگی است و رفتار افراطی و تفریطی در حوزه فرهنگی عاقلانه نیست.نماینده عالی دولت در استان 
اظهار داشت: دستگاه هایی که دستورالعمل تدوین می کنند باید توجه داشته باشند که این دستورالعمل ها 
متکی بر بستر پذیرای اجتماع باشد و مردم باید نسبت به آن اقناع شوند و اولویت هم باید اولویت مورد 
نظر جامعه باشد.وی افزود: علاوه بر اقناع مردم، تدوین دستورالعمل های فرهنگی باید مبتنی بر مزیت های 
استان ها باشد چراکه همه مسائل و مشکلات به یکباره حل نمی شوند و باید با توجه به مزیت های بومی و 
محلی به موضوعات فرهنگی پرداخت.اعلایی با بیان اینکه اتکا به توان خود مردم در موضوعات فرهنگی 
از اهمیت بالایی برخوردار است، گفت: جریان های مردمی شامل تمامی مردم می شوند و باید از ظرفیت 
تمامی مردم استفاده شود و با نگاه باز نسبت به این موضوعات پرداخت.نماینده عالی دولت در استان اظهار 
داشت: با توجه به اتفاقات اخیر حوزه ورزش و اقدامات دیگر در استان خوشبختانه فضای استان به سمت 

نشاط اجتماعی که فرهنگ ساز است، پیش می رود و این فضا باید تقویت شود.

نایب رئیس کمیسیون فرهنگی شورای اسلامی شهر کرج خواستار توجه ویژه 
مدیریت شهری به توسعه فضاهای آموزشی، اکران و نمایش آثار هنری شد.

علیرضا رحیمی نایب رئیس کمیسیون فرهنگی اجتماعی ورزشی شورای اسلامی 
شهر کرج در حاشیه بازدید از همایش و نمایشگاه آثار استاد درویش عبدالمجید 
برگزار شد گفت:  به مناسبت هفته خوشنویسی در خانه هنرمندان  طالقانی که 

کرج و البرز، خاستگاه هنر خوشنویسی توام با ادب و فرهیختگی است.
 رحیمی ضمن تاکید مجدد بر توجه مدیریت شهری به افزایش فضاهای آموزشی، 
اکران و نمایش، افزود: باید قدردان نخبگان و بزرگان و اساتید هنری شهرمان 

باشیم و زیرساخت های لازم جهت ارایه خدمات هنریشان را فراهم کنیم.
نایب رئیس کمیسیون فرهنگی شورای اسلامی شهر کرج اظهار داشت: فضاهایی 
مانند گالری، تئاتر، سینما و پلاتو از جمله زیر ساخت های هنری است که باید هر 
ساله بودجه مورد نیاز جهت افزایش سرانه این اماکن و جبران کمبودهای قابل 

توجه هنرمندان که بسیار مشهود است، دیده شود.
درویش  استاد  آثار  نمایشگاه  شد:  یادآور  پایان  در  شهر  اسلامی  شورای  عضو 
عبدالمجید طالقانی با حضور اساتیدبزرگوار شیرازی، کابلی، اسکندری، صندوق 

آبادی، مهری وجمعی دیگر برگزار شد.

معاون صنایع دستی وزیر میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری خبر داد؛

تبدیل اقامتگاه های بومگردی  آذربایجان شرقی به خانه  صنایع دستی
معاون صنایع دستی وزیر میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری 
های  اقامتگاه  تمام  معاونت  این  جدید  تصمیمات  اساس  بر  گفت: 
می  تبدیل  دستی  صنایع  های  خانه  به  شرقی  آذربایجان  بومگردی 

شود.
 مریم جلالی اظهار کرد: با توجه به تنوع و ظرفیت های بسیار وسیع 
انواع صنایع دستی آذربایجان شرقی و نیز تعدد اقامتگاه های بومگردی 
خانه های  به  آنها  تبدیل  با  می توان  استان،  این  مختلف  مناطق  در 
توسعه  نیز  و  محلی  جوامع  اقتصادی  رونق  به  نسبت  دستی  صنایع 

صنعت گردشگری اقدام کرد.
با تبدیل هر واحد بومگردی به خانه صنایع دستی،  وی اظهار کرد: 
هر یک از این واحدها باید به کارگاه، نمایشگاه و محل فروش صنایع 
دستی هر منطقه تبدیل شود که مجوزهای آن با رعایت دستور العمل 
های تدوین شده از سوی اداره کل میراث فرهنگی، صنایع دستی و 

گردشگری آذربایجان شرقی صادر می شود.
گوناگون  رشته های  هنرمندان  و  استادان  کارگیری  به  جلالی 
بومگردی  واحدهای  تبدیل  اصلی  اهداف  از  یکی  را  دستی  صنایع 
می تواند  طرح  این  داد:  ادامه  و  برشمرد  دستی  صنایع  خانه های  به 
یکی از زمینه های مهم اشتغالزایی در روستاهای هدف گردشگری و 
کمک به رفع بیکاری در این مناطق شود.وی یکی از مأموریت های 

مهم معاونت صنایع دستی را تسهیل گری برای ایجاد اتحادیه های 
کرد: هر  اضافه  و  اعلام  استان های مختلف کشور  در  صنایع دستی 
و  استعدادها  بر  بنا  باید  روستایی  مختلف  مناطق  و  استان ها  از  یک 
ظرفیت های موجود خود نسبت به راه اندازی این اتحادیه ها اقدام کنند 
که این موضوع منجر به تجمیع توانمندی ها و نیز بهره مندی بیشتر 
دولت  در  دستی  به صنایع  توجه  دولتی می شود.جلالی  تسهیلات  از 
سیزدهم را مورد تاکید قرار داد و با اشاره به اینکه تسهیلاتی از محل 
تبصره های ۱۶ و ۱۸ برای فعالان این حوزه پیش بینی و پرداخت شده 
است، گفت: تا پیش از این نوع تسهیلات برای تولید در نظر گرفته 
می شد که از این به بعد در نظر داریم این وام های کم بهره با هدف 
جذب مشتری پرداخت شود، چون اعتقاد داریم تولید بدون مشتری، 
فروش و کسب درآمد فایده ای ندارد.وی رویکرد معاونت صنایع دستی 
این  بیان کرد که در  ارائه تسهیلات را تشویق و تقاضا محور  برای 
راستا رایزنی هایی برای تهیه و تدوین سناریوهای مختلف برای این 
نوع تسهیلات و نیز ایجاد هم گرایی با سایر دستگاه های اجرایی و 
بانک های عامل آغاز کرده ایم، چون صنایع دستی از جمله حوزه های 
میراث  معاونت  مهم  برنامه های  از  یکی  است.جلالی  فرابخشی 
فرهنگی و اداره کل آذربایجان شرقی را ایجاد ناحیه صنعتی صنایع 
دستی قزلجه میدان در بخش ورودی شرق تبریز اعلام و اظهار کرد: 

این ناحیه صنعتی که توسط شهرک های صنعتی آذربایجان شرقی در 
دست ساخت و واگذاری است، می تواند رونق صنایع دستی و تحولات 
عمیق اقتصادی در این حوزه را سبب شود.به گفته وی ارزیابان وزارت 
و  اداری  مراحل  تمام  گردشگری  و  دستی  صنایع  فرهنگی،  میراث 
صدور مجوزهای لازم برای ناحیه صنعتی صنایع دستی قزلجه میدان 
را به اتمام رسانده و به زودی شاهد بهره برداری از فاز اول این ناحیه 
خواهیم بود.معاون صنایع دستی وزیر میراث فرهنگی، صنایع دستی 
و گردشگری تلاش برای ثبت ملی و جهانی انواع صنایع دستی فاخر 
ایران را یکی از برنامه های اولویت های این معاونت برشمرد و گفت: 
باید توجه داشت که ثبت هر یک از این صنایع به معنی ایجاد کارگاه، 
اقتصاد و فروش است که بتواند چرخ اقتصادی هر منطقه را متحول 

کند، وگرنه اعطای یک لوح ثمری ندارد.
باشد،  اگر صنایع دستی دغدغه ذهنی همه  اینکه  به  اشاره  با  جلالی 
داد،  انجام  آن  توسعه و معرفی  راستای  می توان گام های مؤثری در 
و  خواند  مهم  بسیار  را  دستی  صنایع  حوزه  در  عالی  آموزش  نقش 

خواستار همکاری دانشگاه ها در این زمینه شد.
وی گفت: تولید، اشتغال، ارزآوری و تجاری سازی فرآیندهای مهمی 
هستند که در خصوص صنایع دستی به طور همه جانبه باید مورد توجه 

قرار بگیرد که این موضوع همت جمعی می طلبد.
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سومین دوره مسابقات ورزشی و تفریحی 
ایثارگران کشور در البرز پایان یافت

 سومین دوره مسابقات ورزشی و تفریحی ایثارگران سراسر کشور در سالن شهید باهنر 
مجموعه فرهنگی و تفریحی ایثار استان البرز در بخش آقایان به کار خود پایان داد.

سومین دوره مسابقات ورزشی ایثارگران کشور در بخش آقایان به همت اداره ورزش و 
البرز از ۲۵ لغایت ۲۹ مهرماه با حضور ۱۵۰  ایثارگران استان  اردویی بنیاد شهید و امور 
انگیزه و نشاط دربین این عزیزان در مجموعه فرهنگی و ورزشی  ایثارگر باهدف ایجاد 

ایثار استان البرز برگزار شد.
شرکت کنندگان این مسابقات در رشته های پیاده روی و ورزش های ایستگاهی شامل 
دارت، پرتاب حلقه، جابجایی توپ مدیسین بال، حلقه، دستمال، بولس، فریزبی، دوچرخه 

سواری و تیراندازی با یکدیگر به رقابت پرداختند.
در پایان استان های کرمان، البرز و مازندران در بخش تیمی به ترتیب مقام های اول تا 

سوم را کسب کردند.
مسابقات ورزشی در بخش بانوان نیز از ۲ الی ۷ برگزار خواهد شد.

رییس هیات هندبال استان البرز گفت: تیم هندبال رعد پدافند 
آقایان نماینده  این استان در لیگ یک کشوری شد.

مرتضی خادمی با اشاره به برگزاری قرعه کشی مسابقات لیگ 
یک کشوری هندبال، افزود: تیم رعد پدافند تیم هایی را که 
باید در این لیگ با آن ها به رقابت بپردازد شناخت و از ۲ یا 

سه هفته آینده مسابقات لیگ یک آغاز خواهد شد.
وی به حضور تیم هندبال شهدای رزکان در لیگ برتر کشور 
این  برگزاری مسابقات  از  اشاره کرد و گفت: چهار هفته  نیز 
لیگ گذشته که شهدای رزکان در هفته چهارم در کرج میزبان 

نفت گاز گچساران بود و موفق به برتری بر این تیم شد.
وی اظهار کرد: در هفته جاری که هفته پنجم این مسابقات 
است شهدای رزکان برای بازی با تیم سپاهان عازم اصفهان 

می شود.
نیز اشاره کرد و  اردوی تیم ملی جوانان  به برگزاری  خادمی 
جایگاه  بیانگر  که  دارد  نماینده  پنج  اردو  این  در  البرز  گفت: 
خوب البرز در این رشته ورزشی و همچنین وجود نماینده های 

خوبی در رده های پایه هستیم.
رییس هیات هندبال استان البرز در ادامه به برگزاری مسابقات 
انتخابی المپیک اشاره کرد و افزود: »محمد سیاوشی« دروازه 
بان البرزی تیم ملی ایران عازم این مسابقات شده و تاکنون 

سنگربانی سه مسابقه را عهده دار بوده است.
به  موفق  ایران  ملی  تیم  مسابقات  این  در  کرد:  تصریح  وی 
برتری بر تیم کویت شد ولی بازی با ژاپن را واگذار کرد و روز 

گذشته نیز از تیم قزاقستان برد ضمن اینکه فردا دوشنبه نیز 
با تیم ملی بحرین رقابت می کند که اگر موفق به پیروزی بر 
این تیم شدیم به مرحله بعد صعود می کنیم. خادمی به عدم 
حمایت مسوولان استان البرز از تیم هندبال اشاره کرد و گفت: 
حالیکه  در  هستیم  حمایت  خواستار  استان  مسوولان  تمام  از 
هیچ حمایتی از ما نمی شود و تنها هستیم که بازی در این 

شرایط بسیار سخت است.
از مسوولان  به گوش هیچکدام  ما گویی  افزود: صدای  وی 
نمی رسد در حالیکه باید بتوانیم به نحو احسن نماینده خوبی از 
البرز در مسابقات کشوری و مسابقات برون مرزی و اردوهای 
بازیکنان  و  مربیان  برای  آلی  ایده  شرایط  تا  باشیم  ملی  تیم 

ایجاد کنیم.

رییس هیات هندبال استان البرز :

تیم رعد پدافند نماینده البرز در لیگ یک 
هندبال کشور شد

باشگاه تراکتور از تیم داوری دیدار با 
شمس آذر قزوین شکایت کرد

پلاک قهرمانی بر سردرِمنازل مدال آوران 
ورزشی تبریز نصب می شود

 مدیرعامل باشگاه تراکتور با ارسال نامه به سازمان لیگ از تیم داوری بازی با شمس آذر 
و  تراکتور  تیم   ۲ بازی  داوری  تیم  تاثیرگذار  تصمیمات  دنبال  به  کرد.  شکایت  قزوین 
با ارسال نامه و  شمس آذر قزوین از هفته ششم مسابقات لیگ برتر، هوشنگ نصیرزاده 
مستندات لازم به سازمان لیگ، از تیم داوری این دیدار شکایت کرد.بر اساس این گزارش، 
عدم اخراج مدافع شمس آذر در دقیقه ۴۹ بازی که شانس گلزنی را از مهدی عبدی گرفت 
و همچنین اعلام نشدن خطای مسلم پنالتی در دقیقه ۵۹ روی مهاجم تراکتور از جمله 
موارد ذکر شده در این نامه است.دیدار ۲ تیم در ورزشگاه یادگار امام تبریز برگزار شد و با 

نتیجه ۳ بر ۲ به سود شمس آذر به پایان رسید.

پلاک  نصب  بر  مبنی  جوانان  و  ورزش  کمیسیون  مصوبه  با  تبریز  شهر  اسلامی  شورای  اعضای 
و  پارالمپیک  آسیایی،  جهانی،  المپیک،  قهرمانی  مدال  دارنده  ورزشکاران  سردرِمنازل  به  قهرمانی 
پاراآسیایی موافقت کردند. اعضای این شورا در یکصد و پنجاه و ششمین جلسه خود اقدام به بررسی 
مصوبه کمیسیون ورزش و جونان در این مورد کردند که در نهایت این مصوبه به تصویب شورا 
رسید.رئیس کمیسیون ورزش و جوانان شورای اسلامی شهر تبریز در این رابطه اظهار کرد: طرح 
نصب پلاک قهرمانی از سوی کمیته ملی المپیک جهموری اسلامی با هدف تجلیل از قهرمانان نام 
آور اجرا می شود.پرویز هادی که پیشنهاد دهنده این طرح نیز بود با اشاره به اینکه شناسایی این 
قهرمان ها از سوی اداره کل ورزش و جوانان آذربایجان شرقی انجام خواهد شد، اضافه کرد: پلاک 
قهرمانی توسط باشگاه شهرداری تبریز تهیه و با مساعدت مناطق دهگانه بر سردرب منازل مدال 

آوران تبریز نصب خواهد شد.

رایزنی هیات فوتبال البرز در جذب حامی مالی برای تیم بانوان
پیگیری ها  گفت:  البرز  استان  فوتبال  هیات   رئیس 
برای جذب حامی مالی تیم فوتبال بانوان البرز ادامه 

دارد.
منصور بیک وردی، رئیس هیات فوتبال استان البرز با 
اشاره آغاز فرایند آماده سازی تیم فوتبال بانوان البرز، 
رقابت های  در  البرز  استان  نماینده  تمرینات  گفت: 
لیگ برتر فوتبال بانوان کشور، حدود سه هفته است 

اینکه  به  باتوجه  که آغاز شده است.وی اضافه کرد: 
این تیم تاکنون از سوی هیات فوتبال استان حمایت 
و هدایت شده، برای حضور قدرتمند آن در فصل آتی 

به دنبال جذب یک حامی مالی هستیم.
وی در پایان با اشاره به پایان زمان تفاهم نامه باشگاه 
البرز  بانوان  فوتبال  تیم  فعالیت  کرد:  تصریح  پیکان 

ارتباطی با باشگاه پیکان ندارد.

 >>>>>>>>>>>> >>>>>>>>>>> >>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>
جامعه   شماره 5۱۳۴۳

یکشنبه
۱۶ مهر ۱۴02  میهنآ ن00مار اروزنامه

سرپرست فرمانداری کرج گفت: بخشداران و دهیاران کرج 
برای  فصلی،  بارش های  در  بحرانی  نقاط  شناسایی  ضمن 
آماده  سال  دوم  نیمه  جوی  نزولات  و  سیلاب ها  مدیریت 

است.
کمیته  جلسه  مصوبات  آخرین  به  اشاره  با  رمضانی  یحیی 
و  بخشداران  گفت:  سیل  خطر  کاهش  و  راهبری  استانی 
دهیاران کرج ضمن شناسایی نقاط بحران خیز در بارش های 
فصلی، برای مدیریت سیلاب ها و نزولات جوی نیمه دوم 

سال آماده باشند.
افزود: مسئولان مدیریت بحران  سرپرست فرمانداری کرج 
در شهرها و روستا با آگاهی نسبت به هشدارهای هواشناسی 

باید نیمه دوم سال را در آماده باش قرار داشته باشند.
تاکید کرد: تجمیع تجهیزات و ماشین آلات ضروری،  وی 
در  امکانات  کلیه  و  پاش  نمک  دستگاه های  بینی  پیش 
بخش ها و مناطق شهری از اکنون در دستور کار قرار گیرد 
تا در زمان وقوع سیلاب ها و حوادث غیرمترقبه با هماهنگی 

بین بخشی فرایند مدیریت بارش ها صورت بگیرد.
خیز  حادثه  مناطق  شناسایی  ضرورت  بر  تاکید  با  رمضانی 
پاکسازی  گفت:  زمینه  این  در  راهبردی  اقدامات  اجرای  و 

و  آسارا  و  مرکزی  بخش  دو  در  ویژه  به  جاده ها  حاشیه 
رودخانه ها و مسیل  های منتهی به رودخانه ها پاکسازی شود.
 - کرج  محور  به  منتهی  مسیرهای  پاکسازی  افزود:  وی 

نیز  چالوس  جاده  کالورت های  نیاز  صورت  در  و  کندوان 
راهداری  پرتلاش  نیروهای  توسط  بارش ها  آغاز  از  قبل  تا 

صورت پذیرد.

 فرماندار ویژه شهرستان کرج :

مسئولانشهرستانکرجبرایبارشهای
نیمهدومسالآمادهباشند

سرپرست بنیاد شهید و امور ایثارگران استان زنجان:

۷۶۷میلیاردریالتسهیلاتاشتغالزاییبه
جامعهایثارگریزنجانپرداختشد

سرپرست بنیاد شهید و امور ایثارگران استان زنجان گفت: از ابتدای سالجاری تاکنون ۷۶۷ میلیارد و 
۹۹ میلیون ریال تسهیلات از محل اعتبارات تبصره ۱۶ قانون بودجه به طرح های اشتغال زایی جامعه 

ایثارگری استان زنجان پرداخت شده است.
عباس برزگر اشتغال را یکی از مهم ترین مسائل و دغدغه های جامعه ایثارگری استان زنجان عنوان 
ایثارگری های دلاورمردان  آرامش و آسایش کشور مدیون خون پاک شهدا و  امروز  افزود:  کرد و 
است و رفع مشکلات حوزه اشتغال فرزندان و یادگاران شهدا کمترین کار مسئولان در قبال این 

عزیزان به شمار می رود.
و  فرزند  جانبازان،  شهید،  برادر  و  خواهر  فرزند،  همسر،  به  تسهیلات  این  اینکه  به  اشاره  با  وی 
می شود،  ارائه  یکسال  بالای  آزاده های  همسر  و  فرزند  آزادگان،  درصد،   ۲۵ بالای  جانباز  همسر 
ایثارگران شهرستان ها  امور  و  بنیاد شهید  به  فرم ها  تکمیل  برای  تسهیلات  این  متقاضیان  افزود: 

مراجعه کنند.
سرپرست بنیاد شهید و امور ایثارگران استان زنجان با بیان اینکه از ابتدای سال جاری تاکنون ۷۶۷ 
میلیارد و ۹۹ میلیون ریال تسهیلات اشتغال زایی به خانواده های شاهد و ایثارگر از محل اعتبارات 
تبصره ۱۶ تامین شده است، ادامه داد: این میزان تسهیلات بانکی به ۴۵۸ نفر از متقاضیان دریافت 

تسهیلات اشتغال در جامعه ایثارگری پرداخت شده است.
وی افزود: عملکرد بنیاد شهید و امور ایثارگران استان زنجان در جذب اعتبارات تخصیصی به رغم 
و  کارکنان  اهتمام جدی  و  پیگیری  واسطه  به  عامل،  بانک های  برخی  توسط  تعهدات  انجام  عدم 

خادمین شهدا این بنیاد نخستین رتبه در بین کارگزاران در سطح استان را دارد.
و  ملی، دی  ملت،  بانک های  یادآور شد:  ایثارگری  جامعه  به  پرداختی  وام های  در خصوص  برزگر 
صنعت و معدن همکاری بسیار خوبی در این زمینه داشتند و از بانک مهر ایران نیز انتظار بیشتری 
بنیاد  با  بانک های عامل هیچ گونه همکاری  از  بانک رسالت به عنوان یکی  ادامه داد:  داشتیم.وی 
شهید و دیگر کارگزاران نداشته که همین امر موجب شد علیرغم وجود متقاضیان از ایثارگران واجد 
شرایط، تعدادی از این عزیزان نتوانستند از این تسهیلات جهت اشتغالزایی بهره مند شوند که امید 

است با تحقق تسهیلات از محل تبصره ۱۸ در سالجاری از اولویت برخوردار شوند.

سخنگوی شورای اسلامی شهر کرج :

لایحهتامینمالیپروژهبزرگراهشمالی
تصویبشد

سخنگوی شورای اسلامی شهر کرج در تشریح اهم مصوبات یکصد و سی و ششمین جلسه شورا 
از تصویب لایحه تامین مالی هزینه های پروژه بزرگراه شمالی به عنوان یکی از مهمترین اولویت 

های عمرانی شهر کرج خبر داد.
عمار ایزدیار ضمن تبریک ایام فرخنده ولادت رسول مهربانی ها، پیامبراکرم )ص( و حضرت امام 
جعفر صادق )ع( گفت : لایحه تامین مالی هزینه های پروژه بزرگراه شمالی که به نام سردار دل ها 
حاج قاسم سلیمانی مزین شده است و یکی از مهمترین لوایح سال سوم شورا به شمار می رود؛ به 

اتفاق آراء اعضای شورای اسلامی شهر کرج به تصویب رسید.
وی افزود: بر این اساس مبلغ ۴۵۰۰ میلیارد ریال با قیود اعلامی توسط شورا جهت تسریع پروژه 
بزرگراه شمالی که یکی از مهمترین اولویت های عمرانی شهر کرج است موافقت شد و با توجه به 
تامین مالی قابل توجه این پروژه که حدود ۱۰ درصد از بودجه عمرانی مدیریت شهری را به خود 
اختصاص داده است مقرر شد از محل بند ت تبصره ۶ بودجه سال ۱۴۰۲ اقدام گردد که این ردیف 
درآمدی، حاصل تبدیل آرای اعاده به جریمه کمیسیون ماده ۱۰۰ در سال های گذشته است که 
تا پایان آذر ماه مالکین میتوانند به شهرداری جهت تعیین تکلیف ملک و پرداخت یکجای جریمه 

مراجعه کنند.
وی ادامه داد: بخشی از بودجه مورد نیاز نیز از طریق تهاتر تامین می شود و البته قیودی که شورا 

اعمال نموده، لازم الاجرا خواهد بود.
ایزدیار همچنین اظهار کرد: در راستای اجرای تامین مالی این پروژه ۵۰ درصد یعنی ۲۲۵۰ میلیارد 
ریال به پروژه تزریق خواهد شد و مابقی منوط به انجام تعهدات دولت و تعیین تکلیف فصل مشترک 
با پیمانکاران پروژه خواهد بود و دولت محترم هم میبایست تا پایان سال مالی جاری مبلغ متعهد 

شده در خصوص پروژه بزرگراه شمالی را تعیین تکیلف نماید.
سخنگوی شورای شهر کرج با اشاره به مشخص شدن ترکیب دو کمیته اشاره کرد و گفت: آقایان 
اعتصامی، رحیمی، ذبیحی، حاج قاسمی، اسدیان، مهاجری، قاسمپور و ایزدیار و سرکار خانم منعمی 
به عنوان اعضای کمیته منابع انسانی در سال سوم شورا فعالیت خواهند داشت و امور مربوط به حوزه 

منابع انسانی از شهرداری به این کمیته ارسال و تعیین تکلیف می شود.
وی اظهار داشت: آقایان اعتصامی، رحیمی، ذبیحی، اسدیان، سعیدی، قاسمپور، سرکار خانمها منعمی 
و قهرمانی به عنوان اعضای کمیته بانوان، کودک و خانواده در سال سوم شورا فعالیت خواهند نمود.

سخنگوی شورای اسلامی شهر کرج افزود: تقاضای جمعی از همکارانمان در صحن شورا مطرح 
شد که بموجب تصمیمات شورا مقرر شد آقایان رحیمی و اسدیان به عنوان ناظرین سازمان حمل 
و نقل ریلی و همچنین شرکت احداث، نگهداری بهره برداری کنار گذر شمالی کرج در سال سوم 

شورا به اعضای قبلی اضافه شوند.

استاندار آذربایجان غربی :

جوانانروستاییآذربایجانغربیزمین
ارزانقیمتدریافتمیکنند

معاون بهبود تولیدات دامی جهاد کشاورزی استان البرز :

سرشماریزنبورستانهایالبرز
آغازشد

به روستاها  الحاق های جدید  برای  به فرمانداران  امتیازاتی  آذربایجان غربی گفت:  استاندار 
در راستای خانه دار شدن روستاییان اعطا شده و در این راستا، زمین ارزان قیمت در اختیار 

جوانان روستایی دارای شرایط قرار می گیرد.
محمدصادق معتمدیان در جلسه ای که به مناسبت روز ملی روستا و عشایر با حضور جمعی 
از تولیدکنندگان و فعالان روستایی برگزار شد، افزود: تامین مسکن روستاییان از اولویت های 
فعلی در استان است و در این زمینه با بنیاد مسکن نیز گفت و گو و اقدامات لازم انجام شده 

و موضوع در دست پیگیری است.
منابع معدنی  از  استان  این  اضافه کرد:  نیست،  آذربایجان غربی محروم  اینکه  بیان  با  وی 
داشته  وجود  هم  محرومیتی  اگر  و  بوده  برخوردار  مطلوبی  بسیار  تولیدی  ظرفیت های  و 
باشد، از جانب ما مسوولان است که به توسعه عادلانه توجه نداشته ایم و عدالت در توزیع 

زیرساخت ها و امکانات نیز انجام نشده است.
وی ادامه داد: هم اکنون تمام شاخص ها در آذربایجان  غربی در حال ارتقاست و بیش از ۴۰۰ 
روستا در دولت سیزدهم گازرسانی شده و همه روستاهای بالای ۲۰ خانوار و روستاهای واقع 

در مسیر عبور خطوط لوله گاز از این خدمت برخوردار خواهند شد.
استاندار آذربایجان غربی با اشاره به اینکه درآمد و مسکن، ۲ مساله اساسی در مهاجرت 
روند شاهد کاهش  این  بهبود  و  زیرساخت ها  ایجاد  با وجود  کرد:  اظهار  است،  روستاییان 

جمعیت روستایی و افزایش حاشیه نشینی در شهرها هستیم.
وی ادامه داد: جمعیت روستایی و عشایری استان جمعیت مولد بوده که هم اکنون بخشی 

از آن در حال تبدیل به جمعیتی حاشیه نشین در شهرها با کمترین امکانات شده است.

معاون بهبود تولیدات دامی جهاد کشاورزی استان البرز گفت: همزمان با سراسر کشور سرشماری 
زنبورستان های استان از امروز شنبه ۱۵ مهرماه آغاز شد.

های  زنبورستان  مشخصات  ثبت  و  ساماندهی  منظور  به  سرشماری  این  افزود:  حیدری  اصغر 
استان البرز و زنبورستان های مهاجر از سایر استان ها از امروز آغاز و تا ۲۷ مهرماه جاری ادامه 

خواهد داشت.
وی با بیان اینکه در زمان حاضر بیش از ۷۵۰ زنبوردار در صنعت زنبورداری استان اشتغال دارند، 
اظهار کرد: اکنون بیش از ۷۴ هزار کندوی مدرن زنبور عسل در البرز وجود دارد و سالانه افزون 

بر ۴۶۵ تن عسل از کلنی های موجود استان برداشت می شود.
وی با بیان اینکه بیشترین زنبورستان های در شهرستان های طالقان و ساوجبلاغ مستقر هستند، 
از  ندارد؛ سال گذشته ۵۵۰ تن عسل  به صورت سنتی وجود  تولید عسل  استان  این  در  گفت: 

کندوهای استان البرز برداشت شد.
حیدری بیشتر عسل تولیدی به سبب شرایط گیاهی منطقه دارای خاصیت دارویی دانست و افزود: 

برداشت محصولات جانبی از این کندوها در اولویت فعالیت زنبورداران استان می باشد.
وی یادآور شد: استان البرز به دلیل دارابودن ظرفیت های مناسب از جمله موقعیت جغرافیایی و 
شرایط آب و هوایی به ویژه پوشش گیاهی دامنه های جنوبی البرز از شرایط خوبی برای پرورش 

زنبور و تولید عسل و فرآورده های جانبی زنبور عسل برخوردار است.
وی گفت: زنبورهای عسل در فصل بهار از شکوفه های تمام درختان میوه شهدزا بهره برده ضمن 
اینکه در مراتع ساوجبلاغ و نظرآباد از شهد گیاهان دارویی همچون آویشن، بابونه، گون، یونجه، 

ذرت و خارمریم استفاده می کنند.

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رأی شماره 140260331010002969هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک فردیس 
بشماره  حسن  فرزند  نیا  طاهری  عباسعلی  آقای  متقاضی  معارض  بلا  مالکانه  تصرفات 
شناسنامه 15027صادره ازشهر ری  در ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 
اصلی واقع در فردیس  خیابان سرحدی  از 163  از پلاک 1183فرعی  178/85 متر مربع 
به  لذا  است.  گردیده  محرز  متقاضی  خود  مالک رسمی  از  خریداری   19 پلاک   5 گلستان 
منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار 
اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف 
مدت یک ماه از تاریخ تسلیم ،اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. 
اعتراض طبق مقررات سند  انقضای مدت مذکور و عدم وصول  بدیهی است در صورت 

مالکیت صادر خواهد شد .از قطعه87 تفکیکی می باشد .2087 
تاریخ انتشار نوبت اول : 1402/07/016 

تاریخ انتشار نوبت دوم : 1402/08/01
مهتاب هاشمی رئیس ثبت واسناد واملاک فردیس

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رأی شماره 140260331010002971هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک فردیس 
شناسنامه  بشماره  علی  فرزند  ربانی  آسیه  خانم  متقاضی  معارض  بلا  مالکانه  تصرفات 
به  احداثی  بنای  با  از ششدانگ یک قطعه زمین  فامنین در سه دانگ مشاع  از  979صادره 
مساحت 136/36 متر مربع از پلاک 1226فرعی از 163 اصلی واقع در فردیس متر امام 
خمینی  بوعلی غربی بن بست مهران پلاک 2 خریداری از مالک رسمی اکبر خطیبی محرز 
گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می 
شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و 
پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم ،اعتراض دادخواست خود را به مراجع 
قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 

طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد2086  
تاریخ انتشار نوبت اول : 1402/07/016 

تاریخ انتشار نوبت دوم : 1402/08/01
مهتاب هاشمی رئیس ثبت واسناد واملاک فردیس

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رأی شماره 140260331010002970هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک فردیس 
شناسنامه  بشماره  حسن  فرزند  مرادی  احمد  آقای  متقاضی  معارض  بلا  مالکانه  تصرفات 
به  احداثی  بنای  با  یک قطعه زمین  از ششدانگ  دانگ مشاع  از شمیران در سه  93صادره 
مساحت 136/36 متر مربع از پلاک 1226فرعی از 163 اصلی واقع در فردیس متر امام 
خمینی  بوعلی غربی بن بست مهران پلاک 2 خریداری از مالک رسمی اکبر خطیبی محرز 
گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می 
شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و 
پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم ،اعتراض دادخواست خود را به مراجع 
قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 

طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد2085  
تاریخ انتشار نوبت اول : 1402/07/016 

تاریخ انتشار نوبت دوم : 1402/08/01
مهتاب هاشمی رئیس ثبت واسناد واملاک فردیس

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رأی شماره 14026033101002975هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک فردیس 
شناسنامه  بشماره  فرزندعبداله   ادیب  علی  آقای  متقاضی  معارض  بلا  مالکانه  تصرفات 
به مساحت  احداثی  بنای  با  زمین  قطعه  یک   ، اصفهان  در ششدانگ عرصه  از  131صادره 
491/50 متر مربع از پلاک 2802فرعی از 162 اصلی واقع در کرج بلوار بتفشه بین خیابان 
از  بن بست مهر قطعه دوم سمت چپ خریداری   7 یک روبروی وحدت  مرداد وشقایق 
مالک رسمی خود متقاضی محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو 
نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت 
متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض 
خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم ،اعتراض 
انقضای مدت  دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت 

مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.2107 
تاریخ انتشار نوبت اول : 1402/08/01 
تاریخ انتشار نوبت دوم : 1402/08/16

مهتاب هاشمی- رئیس ثبت واسناد واملاک فردیس

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رأی شماره 140260331010003276هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک فردیس تصرفات 
یقوبعلی   بشماره شناسنامه  بلا معارض متقاضی آقای محمد علی اسدی زند  فرزند  مالکانه 
به مساحت 363/20 متر  احداثی  بنای  با  ازکرج  در ششدانگ یک قطعه زمین  25615صادره 
مربع از پلاک 2077فرعی از 163 اصلی واقع در کرج  جاده ملارد شهرک 110 انتهای گلستان 
لذا به منظور  از مالک رسمی فرزانه خدائی نمین محرز گردیده است.  13 شرقی خریداری 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت 
انتشار اولین آگهی به  به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ 
مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از 
تاریخ تسلیم ،اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت 
مالکیت صادر خواهد شد.از  اعتراض طبق مقررات سند  انقضای مدت مذکور و عدم وصول 

قطعه 137 تفکیکی می باشد . برابر نامه اداره راه و شهرسازی بصورت بایر می باشد . 2108 
تاریخ انتشار نوبت اول : 1402/08/01 
تاریخ انتشار نوبت دوم : 1402/08/16

مهتاب هاشمی- رئیس ثبت واسناد واملاک فردیس

آگهی فقدان سند مالکیت
آقای غلامرضا دهقانی به شماره ملی 4459343819 با ارائه وکالت نامه شماره 96877 مورخ 
اعلام نموده  استشهادیه تصدیق شده  1387/03/06 دفترخانه 21 کرج ضمن تسلیم دو برگ 
است که اسناد مالکیت ششدانگ یک واحد تجاری به مساحت 73/22 متر مربع قطعه 2 تفکیکی به 
شماره 27340 فرعی از 169 اصلی مفروز از پلاک 24007 فرعی از اصلی مذکور واقع در اراضی 
حوزه ثبتی شهرستان کرج که برابر ماده 106 قانون ثبت به شماره 139985631011026510 
، محمدرضا همگی دهقانی و فاطمه فلاح  ، حمیدرضا  مورخ 1399/12/20 متعلق به غلامرضا 
تفتی هر کدام به میزان یک دانگ مشاع از ششدانگ و قنبرعلی دهقانی به میزان دو دانگ مشاع 
از ششدانگ می باشد که سند به شمارههای چاپی 902711 و 902712 و 902713 و 902714 
و 902715 صادر و مفقود گردیده و تقاضای صدور سند مالکیت المثنی نموده است. لذا مراتب 
به استناد تبصره یک اصلاحی به ماده 120 آئین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود 
به ملک مذکور  نسبت  انجام معامله  یا  و  نزد خود  مالکیت  چنانچه کسی مدعی وجود سند  تا 
باشد از تاریخ انتشار این آگهی به مدت ده روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت 
به این اداره تسلیم تا وفق مقررات عمل گردد بدیهی است چنانچه ظرف مدت مقرر اعتراضی 
واصل نشود و یا در صورت اعتراض اصل سند ارائه نگردد سند مالکیت المثنی طبق مقررات به 

متقاضی تسلیم خواهد شد .
حسین رضا نوری شاد- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه سه کرج شناسه آگهی : ۱۵90۴۵۶
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صفحه8

کرج  شهرداری  مسافر  و  بار  نقل  و  حمل  سازمان  رئیس 
از مطالعات مکان یابی احداث پایانه مسافربری جدید شهر 

کرج خبر داد.
بار  نقل  و  حمل  سازمان  رئیس  امیدوارحسینی،  محسن    
پایانه  و مسافر شهرداری کرج، در جلسه بررسی وضعیت 
رئیس  مهاجری  حسین  حضور  با  که  کرج  مسافربری 
کمیسیون عمران و حمل و نقل شورای اسلامی شهر کرج 
و فرزین فرشاد معاون حمل و نقل ترافیک شهرداری کرج 
برگزار شد، اظهار کرد: پایانه های مسافری به عنوان یکی از 

دروازه های ورودی سفرهای زمینی برای مسافران، اهمیت 
نقل  و  از حمل  استفاده  و  آرامش  ایجاد حس  در  بسیاری 

عمومی دارد.
وی افزود: جانمایی نامناسب پایانه مسافری علاوه بر ایجاد 
مشکلات ترافیکی، اثرات نامناسبی بر ساختار شهر خواهد 

داشت.
کرج  شهرداری  مسافر  و  بار  نقل  و  حمل  سازمان  رئیس 
ضمن اشاره به قدیمی بودن ترمینال شهید کلانتری بیان 
داشت: برای به روزرسانی پایانه مسافری شهر کرج با توجه 

بررسی وضع موجود،  و  با شناخت  روز جامعه  نیازهای  به 
برای  مکان یابی محل جدید  مطالعات  و  اطلاعات  تحلیل 
شروع   ۱۴۰۰ سال  از  کرج  شهر  مسافربری  پایانه  احداث 

شده است.
پایانه  مکان یابی  فنی  معیارهای  در  گفت:  امیدوارحسینی 
مسافری جاده ای کرج، با مؤلفه های وضعیت تأسیسات زیر 
بنایی، وضعیت لرزه خیزی با در نظر گرفتن کمترین تداخل 
ایجاد  و  نقل عمومی  با گسل های شهر، وضعیت حمل و 
زیرساخت های  محیطی،  زیست  اثرات  یکپارچه،  سیستم 
ارزیابی  مورد  نیاز  مورد  زمین  مساحت  برآورد  و  ترافیکی 

قرار گرفته اند.
ترمینال  مجموعه  یک  احداث  برای  اینکه  بیان  با  وی 
توسعه  امکان  با  هکتار   ۱۷ حدود  زمینی  به  نیاز  متمرکز 
به  کرج  شهر  از  نقطه  چهار  کرد:  اضافه  است،  آینده  در 
ترمینال مسافربری جدید  احداث  برای  لکه گذاری  صورت 
از سوی مشاور به مجموعه مدیریت شهری کرج پیشنهاد 

شده است.
کرج،  مسافر شهرداری  و  بار  نقل  و  سازمان حمل  رئیس 
بلوار  و  رفسنجانی  هاشمی  بزرگراه  فاصل  حد  اراضی 
جاده  بهشتی،  دکتر  خیابان  و  قزلحصار  حدفاصل  ارم، 
محمدشهر)جنب مترو محمدشهر( در جنوب بزرگراه کرج-

کلانتری(  فعلی)شهید  مسافری  پایانه  همچنین  و  قزوین 
جدید  ترمینال  احداث  پیشنهادی  لکه های  عنوان  به  را 

مسافری شهر کرج نام برد.

رئیس سازمان حمل و نقل بار و مسافر شهرداری کرج :

مکان یابی احداث پایانه جدید مسافری کرج

شهردار مهستان:

نمایشگاه هفتگی صنایع دستی هفدهمین 
هفته ی خود را در شهر مهستان پشت سر گذاشت

شهردار فردیس :

سازمان فرهنگی، ورزشی و اجتماعی 
شهرداری فردیس افتتاح می شود

شهردار با اعلام این خبر گفت هفدهمین هفته نمایشگاه صنایع دستی با حضور اهالی هنر و 
صاحبین مشاغل خانگی با ظرفیت ۱۵۰ غرفه در سالن تختی مهستان، با استقبال شهروندان 

برپا گردید.
گلرخی به برنامه ریزی جدی و نگاه بلند مدت در حوزه ی فرهنگ شهروندی و ارتقا کیفیت 
زندگی در شهر اشاره کرد و افزود: بودجه های پیش بینی شده در بخش فرهنگی و اجتماعی با 
برنامه های متنوع در حوزه های مختلف به همت معاونت فرهنگی ورزشی اجتماعی شهرداری 
در حال اجراست و نمایشگاه هفتگی صنایع دستی در راستای ایفای وظایف مدیریت شهری 
در حوزه ی حمایت از کسب و کارهای کوچک و مشاغل خانگی و توانمندسازی شهروندان 
به صورت منظم از حدود ۵ ماه پیش آغاز شده و هر هفته با استقبال بسیار خوب شهروندان 

پر رونق تر از پیش برگزار می شود.
گلرخی از توسعه ی این برنامه ها در آینده نزدیک با حمایت اعضای محترم شورای اسلامی 
شهر نیز خبر داد و گفت از همه ی شهروندان عزیز دعوت میکنم با مشارکت در این برنامه 
ها و بازدید از آن ها، علاوه بر حمایت از فعالیت های هنری و فرهنگی و اجتماعی، در رونق 

فضاها و تعاملات شهری نقش خود را ایفا کنند.
گفتنی است این نمایشگاه هر جمعه از ساعت ۱۵ الی ۲۱ در سالن تختی واقع در فاز یک 

خیابان آسمان برگزار می گردد.

شهردار فردیس از افتتاح سازمان فرهنگی، ورزشی و اجتماعی شهرداری به منظور 
ارائه خدمات ویژه تری به شهروندان خبر داد.

محمدرضا احمدی نژاد، شهردار فردیس با اشاره به اینکه عملیات اجرایی ساختمان 
شهرداری در شهرک راه آهن به اتمام رسیده است، اظهار کرد: این پروژه، از پروژه های 
با پیشرفت  اجرایی مجدد آن  بود که عملیات  نیمه تمام دوره قبل مدیریت شهری 
فیزیکی ۱۰ درصدی از سر گرفته شد و در بازه زمانی کمتر از یکسال به اتمام رسید.

وی در ادامه با اشاره به اینکه حوزه های اداری سازمان فرهنگی، ورزشی و اجتماعی 
شهرداری فردیس در حال حاضر در فرهنگسرای گلستان مستقر است، عنوان کرد: 
با توجه به اینکه این فرهنگسرا به لحاظ موقعیت مکانی در یکی از نقاط پر جمعیت 
شهر فردیس است؛ اقدامات لازم در راستای انتقال واحدهای اداری سازمان فرهنگی، 
فضای  تا  شد  انجام  آهن  راه  شهرک  ساختمان  به  شهرداری  اجتماعی  و  ورزشی 

فرهنگسرای گلستان برای استفاده شهروندان آماده شود.
 ۳۰۰ حدودا  را  پروژه  این  از  برداری  بهره  برای  شده  هزینه  اعتبار  فردیس  شهردار 
میلیارد ریال اعلام کرد و گفت: مساحت این ساختمان هزار و ۶۰۰ متر مربع بوده و 

در ۴ طبقه ساخته شده است.
به گفته وی ساختمان سازمان فرهنگی، ورزشی و اجتماعی شهرداری فردیس علاوه 
برای  اجتماعات  سالن  دارای  اداری،  های  واحد  استقرار  فضایی جهت  بودن  دارا  بر 

برگزاری همایش های مختلف است.

سرپرست منطقه ۱ شهرداری کرج :

اتمام عملیات لوله گذاری و جدول گذاری 
خیابان سردار حنیفه 

رئیس سازمان حمل و نقل بار و مسافر شهرداری کرج خبر داد:

تخصیص وام ۲۰۰ میلیون تومانی برای 
تاکسی های فرسوده

معاون حمل و نقل و ترافیک شهرداری کرج خبر داد؛

طرح اصلاح هندسی دوربرگردان مقابل تالار 
شهیدان نژاد فلاح در حال اجرا است

سرپرست منطقه ۱ شهرداری کرج گفت: با هدف هدایت آب های سطحی و جلوگیری از 
انتشار آلودگی های زیست محیطی، عملیات عمرانی لوله گذاری و جدول گذاری در خیابان 

سردار حنیفه به طول ۲۰۰ متر انجام شد.
مصطفی خدابین در گفتگو با پایگاه خبری کرج امروز، از اقدامات عمرانی انجام شده در 
خیابان سردار حنیفه خبر داد و گفت: با هدف هدایت آب های سطحی و جلوگیری از انتشار 
آلودگی های زیست محیطی، معاونت عمران و ترافیک این منطقه نسبت به لوله گذاری و 

جدول گذاری به طول ۲۰۰ متر در خیابان سردار حنیفه اقدام نموده است.
خدابین با تاکید بر اهمیت لوله گذاری و جدول گذاری قبل از شروع فصل بارندگی افزود: 
همواره با آغاز بارش های فصلی، جلوگیری از آبگرفتگی معابر و هدایت آب های سطحی 
اهمیت ویژه ای پیدا می کند که در همین راستا می توان گام موثری در جهت پیشگیری از 

آبگرفتگی معابر و هدایت آب های سطحی برداشت.
انجام شده  اقدامات عمرانی  کلیه  است  افزود: گفتنی  پایان  در  منطقه ۱ کرج  سرپرست 
در راستای رفاه حال شهروندان و سهولت تردد در معابر صورت پذیرفته است و در آینده 
نزدیک با شناسایی و نیازسنجی معابر و خیابان هایی که نیازمند عملیات عمرانی می باشند 

توسط معاونت عمران و ترافیک این منطقه تحت پوشش قرار خواهند گرفت.

رئیس سازمان حمل و نقل بار و مسافر شهرداری کرج گفت: به منظور نوسازی ناوگان حمل و نقل 
عمومی شهر کرج، به دارندگان تاکسی فرسوده تسهیلات ۲۰۰ میلیون تومانی اعطا خواهد شد.

محسن امیدوارحسینی با اعلام این خبر و با بیان اینکه اعطای تسهیلات به رانندگان تاکسی های 
فرسوده در چند مرحله صورت می گیرد، گفت: در راستای بهبود وضعیت ناوگان فعال در حمل و نقل 
عمومی کلانشهر کرج و در مرحله اول به هر راننده ۲۰۰ میلیون تومان  وام با کارمزد ۴ درصد برای 
نوسازی تاکسی های فرسوده اختصاص می یابد. این موضوع کمک بزرگی به بهبود وضعیت حمل و 
نقل در شهر کرج است.  وی با اشاره به در نظر گرفتن شرایط مالی رانندگان تاکسی اظهار داشت: 
این وام با اقساط بلندمدت در نظر گرفته شده که در نهایت بازپرداخت این تسهیلات ۶۰ ماهه خواهد 
بود. شهرداری کرج وظیفه خود می داند که در این زمینه بیشترین مساعدت را با تاکسیرانان کرجی 
داشته باشد.  رئیس سازمان حمل و نقل بار و مسافر شهرداری کرج در انتها تاکید کرد: تاکسیرانان 
متقاضی برای کسب اطلاعات بیشتر  یا ثبت نام می توانند از ساعت ۸ الی ۱۱ به واحد نوسازی 

ناوگان حمل و نقل عمومی سازمان مراجعه کنند.  

معاون حمل و نقل وترافیک شهرداری کرج از اجرای طرح اصلاح هندسی دوربرگردان 
مقابل تالار شهیدان نژاد فلاح در راستای روان سازی جریان ترافیک این معبر و کاهش 

تداخلات ترافیکی خبر داد.
 فرزین فرشادضمن اعلام این خبر، اظهار کرد: با توجه به درخواست های مکرر مردمی 
و بازدیدهای به عمل آمده توسط کارشناسان این معاونت یکی از نقاط دارای معضلات 
ترافیکی و ایجاد صف در ساعات پیک ترافیک در بلوار شهید بهشتی محدوده دور برگردان 

واقع در رو بروی تالار شهیدان نژاد فلاح شناسایی شد.
 وی افزود: در این راستا موضوع به مشاور مربوطه ارجاع و پس از بررسی های میدانی، 
طرح  نهایت  در  مختلف،  گزینه های  ارائه  همچنین  ترافیکی،  اطلاعات  و  آمار  برداشت 
اصلاح هندسی دوربرگردان مذکور در راستای کاهش تداخلات ترافیکی وسایل نقلیه در 

شورای ترافیک شهرکرج مطرح و مورد تصویب قرار گرفت.
حاضرپیمانکار  درحال  اینکه  بر  تاکید  با  کرج  شهرداری  ترافیک  و  نقل  و  حمل  معاون   
طی  است  امید  گفت:  است،  محدوده  آن  هندسی  اصلاح  طرح  اجرای  حال  در  مربوطه 
روزهای آتی با اتمام عملیات عمرانی شاهد روان سازی جریان ترافیک وکاهش تداخلات 

ترافیکی در محدوده دوبرگردان مذکور باشیم.

رئیس کمیسیون فرهنگی شورای شهر کرج تاکید کرد:

لزوم انجام اقدامات فرهنگی در سرای محلات
رئیس کمیسیون فرهنگی، ورزشی و اجتماعی شورای شهر کرج بر لزوم انجام اقدامات 
فرهنگی در سرای محلات تاکید کرد و گفت: سراهای محله باید پیشانی کار فرهنگی و 

اجتماعی شهرداری باشند.
راه  اجرایی جهت  المسلمین علیرضا سعیدی در خصوص دستورالعمل  و  حجت الاسلام 
محله  اندازی سراهای  راه  اجرایی  دستورالعمل  اظهارداشت:  محله شهر  اندازی سراهای 
شهر کرج با همکاری موسسه های مردم نهاد، کانون های فرهنگی - اجتماعی و نحوه 
عملکرد و مشارکت آنها با شهرداری کرج و سازمان فرهنگی اجتماعی و ورزشی شهرداری 

کرج به شورای شهر تقدیم شده است.
رئیس کمیسیون فرهنگی، ورزشی و اجتماعی شورای شهر کرج تصریح کرد: از آنجا که 
از  به واگذاری و مدیریت سراهای محله شهر کرج  شهرداری کرج در نظر دارد، نسبت 
طریق دستورالعمل اقدام کند در این راستا در کمیسیون مقرر شد تا موضوع جهت اظهار 
نظر به مرکز پژوهشها و مطالعات راهبردی شورای اسلامی شهر کرج ارجاع گردد و پس 

از آن به کمیسیون فرهنگی جهت تصمیم گیری نهایی ارسال شود.
به  و  مطرح  فوق  لایحه  شهر  اسلامی  شورای  رسمی  جلسه  در  کرد:  بیان  سعیدی 
شهرداری ابلاغ شد و بر اساس مصوبه شورای شهر به شهرداری کرج اجازه داده شد برابر 
دستورالعمل اجرایی نسبت به راه اندازی سراهای محله در مناطق ۱۰ گانه شهر کرج با 

اولویت مناطق کم برخوردار اقدام شود.

رئیس سازمان مدیریت پسماند شهرداری کرج :

اجرای طرح امحاء حیوانات موذی در مرکز شهر کرج
رئیس سازمان مدیریت پسماند شهرداری کرج گفت: طرح امحاء 
میدان  تا  کرج  میدان  در  موش  طعمه گذاری  و  موذی  حیوانات 

شهدا انجام شد.
توسط  که  مسائلی  از  یکی  کرد:  اظهار  خسروی؛  محمدرضا 
شهروندان در سامانه ۱۳۷ مطرح می شود مربوط به وجود حیوانات 

موذی در مناطق مختلف شهری است.
وی افزود: امحا کامل موش در سطح کلانشهر کرج نیاز به تعامل 

جدی شهروندان با مسئولان شهری دارد.
به گفته این مسئول، طرح امحای حیوانات موذی و طعمه گذاری 
تا میدان شهدا به همت سازمان مدیریت  موش در میدان کرج 

پسماند شهرداری کرج انجام شد.
اینکه  بیان  با  کرج  شهرداری  پسماند  مدیریت  سازمان  رئیس 
مبارزه و امحا با موش ها یک سیستم همکاری چند جانبه لازم 
دارد، ادامه داد: از آنجایی که فراهم شدن شرایط زیستی موش 
شامل آب، غذا و پناهگاه موجب افزایش روز افزون جمعیت این 

گونه می شود.
جوندگان،  جمعیت  کنترل  در  مسأله  مهمترین  گفت:  خسروی 
رعایت  و  پسماند  موقع  به  جمع آوری  در  شهروندان  مشارکت 
و  بیهوده  کاری  طعمه گذاری  این صورت  غیر  در  است،  نظافت 

بدون نتیجه ای است.

وی یادآور شد: چند نکته حائز اهمیت وجود دارد که شهروندان 
باید در نظر داشته باشند و آن اینکه از بین بردن کامل موش ها 
کنترل  و  بود  اکوسیستم مضر خواهد  برای  و  غیر ممکن  امری 
یک  عهده ی  به  شهری  زیست  در  حیوانات  زندگی  صحیح 
فرهنگ شهروندی  و  زیرساخت های عمرانی  و  نیست  مجموعه 

نقش بسیار مهمی دارد.
در  پسماند  مدیریت  سازمان  داشت:  بیان  مسئول  مقام  این 
اقداماتی  طعمه گذاری،  ضمن  موش،  جمعیت  کنترل  زمینه 
حضور  با  جاری  سال  طی  که  دارد  عمومی  فرهنگسازی  برای 

کارشناسان در محلات به اجرا در خواهد آمد.


